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IMPORTANT
Aquest setmanari no accepta com a seues les opinions 
expressades pels col·laboradors, que tenen l’exclusiva 
responsabilitat del text publicat amb la seua firma, ni es 
fa responsable de l’autenticitat de la publicitat. Vinaròs 
agraeix totes les col·laboracions, però adverteix 
que els originals a les diferents seccions no podran 
sobrepassar les 25 línies de lletra Times New 
Roman (cp.12), excepte en el cas de partits 
polítics amb representació municipal que 
tenen assignat un espai fixe. En l’original, hi 
haurà de constar la firma i figurar el nom, cognoms, 
domicili, telèfon, fotocòpia del DNI de l’autor, o bé, 
en el cas d’entitats, del representant responsable. 
No s’admetran pseudònims. La direcció no es 
compromet a publicar les col·laboracions que 
arriben després del dimarts a les 13 hores.
Per correu electrònic:  
diariet@vinaros.org, usb, cd, i, en última 
instància, en paper. 
Els escr i ts que requerisquen resposta sols 
s ’admetrà un torn de rèpl ica.

El socialista Guillem Alsina va ser investit dissabte 15 de maig alcalde de Vinaròs en un ple 
celebrat al migdia en un saló de sessions abarrotat de públic. Alsina va obtenir 11 vots 
(7 del PSPV, 3 de TSV i 1 de Compromís), encara que l'equip de govern estarà format 
per PSPV i TSV, mentre Compromís ha optat finalment per quedar-se en l'oposició. La 
resta de partits (PP, PVI i Ciutadans), va votar al seu candidat. 

Guillem Alsina (PSPV) investit alcalde de Vinaròs 
amb el suport de TSV i Compromís
L'equip de govern serà en minoria, amb un pacte PSPV i TSV en el qual queda fora Compromís

La nova corporació municipal després del ple d'investidura
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Extra
ACTUALITAT

Molt bon dia a tots, als regidors i regidores del nou 
Consistori, als veïns i veïnes que ens acompanyen avui aquí, 
al saló de plenaris.
Representants del teixit associatiu i esportiu de la nostra 
ciutat, familiars dels regidors que prenem possessió, i als 
veïns i veïnes que per aforament, no han pogut entrar al saló 
i estan seguint aquest acte de constitució del nou consistori, 
des de les escales o des de la plaça de l'Ajuntament.
Vull començar aquest parlament donant les gràcies. Gràcies 
als 12.400 vinarossencs que el passat 26 de maig, van 
exercir el seu dret a vot a Vinaròs, i gràcies als quals, avui es 
pot conformar un nou consistori a la nostra ciutat. I gràcies 
de tot cor, a les 3.624 persones que van confiar en el Partit 
Socialista de Vinaròs, per a liderar aquesta nova etapa.
També vull tindre paraules 
d'agraïment per a totes 
aquelles persones,  que durant 
aquesta passada legislatura, 
independentment dels seus 
sentiments ideològics i de 
partit, han ajudat al fet que 
aquesta ciutat fora, almenys, un 
espai amb més oportunitats.
És cert, que en aquest mateix 
lloc, en la passada legislatura, 
hem viscut moments 
desagradables i impropis d'un 
saló de plenaris, un espai en 
el qual, se suposa que ha de 
regnar l'educació i les bones 
maneres, per fer prevaldre la 
premissa, que els 21 regidors 
estic segur que tenim molt 
present, però que a poc a poc sembla que l'estem 
convertint, entre tots, en un simple eslògan:
Vinaròs per damunt de tot.
Comencem una nova legislatura, on a part de consolidar els 
grans projectes que s'han de materialitzar en els pròxims 4 
anys, res em faria més orgullós com Alcalde de Vinaròs, que 
el fet de poder explicar a les meues filles en un futur, que els 
regidors de Ciutadans, de Compromís, de Tots Som Vinaròs, 
del Partit de Vinaròs Independent, del Partit Popular i del 
Partit Socialista, vam ser capaços de sumar esforços i lluitar 
contra la fractura social, afavorir la igualtat d'oportunitats i 
fer-ho sempre, amb propostes constructives.
Sóc dels que pensa, que la capacitat de treballar junts, la 
capacitat d'implicar-se, de l'esforç comú i la solidaritat entre 
nosaltres, són els principals trets d'identitat, que tenim la 
gent de Vinaròs. I avui, davant de tots vostés, ho reivindico 
com la nostra principal fortalesa, i per tant, això, és el que 
us oferisc com a Alcalde de la ciutat: Humilitat, Vocació de 
Servei, Treball, i la meua total disposició, a col·laborar amb els 
homes i dones de l'oposició.
Em veig en l'obligació, perquè no entenc d'altra forma la 
política, a oferir la mà per a millorar la nostra ciutat, per a 
construir un projecte inclusiu, on tinga cabuda qualsevol 
ciutadà, home o dona, vinguen d'on vinguen, mentre forme 
part de la nostra comunitat, siga xiquet, xiqueta o siga 
persona major.
Vull tenir paraules d'agraïment i reconeixement per a tots 
els companys, dels diferents partits polítics, que en aquesta 
passada legislatura van ser regidors de l'Ajuntament de 
Vinaròs i que ja no ens acompanyaran en aquesta nova etapa.
Constituirem un equip de govern de 10 persones, 5 dones 
i 5 homes amb experiència i capacitat per encarar aquest 

nou repte; un repte basat en la creació d'ocupació, la igualtat 
d'oportunitats I la millora constant del dia a dia de tots 
els vinarossencs I vinarossenques. La ciutat de Vinaròs es 
mereix que tots, deixem de costat d'una vegada per totes, 
determinats populismes i determinades arrogàncies morals.
Tenim l'oportunitat de demostrar que som una gran 
comunitat, una gran ciutat i un gran poble ple de talent, però 
també, hem de ser conscients, que tenim veïns que ho estan 
passant malament. Com a equip de govern, tenim la voluntat 
de treballar colze a colze amb els companys que estan en 
l'oposició, amb els ciutadans, a peu de carrer, i també, amb 
els partits que no tenen representació al consistori, però que 
vulguen sumar per la seua ciutat.
El nostre programa se centrarà bàsicament en tres grans 

eixos:
El 1r, la promoció de la 
igualtat d'oportunitats; 
els drets socials i els drets 
de la ciutadania, seran la 
nostra lluita diària, des de 
les polítiques públiques 
que durem a terme des del 
govern. Aquest govern té 
clar que les polítiques socials 
serveixen per a redistribuir 
renda, però també tenim 
clar, que les polítiques 
socials no serveixen per a fer 
caritat. Les polítiques socials 
no són gestionar la misèria, 
és fer de la nostra ciutat, una 
ciutat més digna.
El 2n, no deixarem de 

lluitar perquè hi haja ocupació, perquè hi haja oportunitats 
i perquè els nostres joves i les persones majors de 50 anys 
que tenen moltes dificultats per a poder-se jubilar amb 
dignitat, aconseguisquen treball amb programes específics 
implementats des de l'Ajuntament.
3r Consolidar els programes Edificant I Edusi. Aquesta és la 
legislatura del nou col·legi Jaume I, del nou Centre de Salut i de 
l'ampliació de l'institut José Vilaplana. Una sèrie de projectes 
que ens ajudaran a fer de Vinaròs una ciutat més moderna i 
amable per a la ciutadania, gràcies a la col·laboració amb la 
Generalitat Valenciana, el Govern d'Espanya i Europa.
Continuarem somiant i transformant Vinaròs, i fent-ho de 
la mà de tots vostés, ciutadans i ciutadanes, i de totes les 
entitats I clubs de la ciutat, perquè sou el principal actiu que 
tenim en aquesta ciutat.
Avui obrim un nou capítol a la nostra ciutat, on de tots 
nosaltres depén que la nostra gent, els nostres veïns, veiguen 
un saló de plenaris amb ganes de fer les coses bé i de donar 
la seua millor versió. No ens podem permetre escoltar a cap 
vinarossenc dient que ja no veu esperança, perquè no hi ha 
res pitjor que viure sense esperança.
De nosaltres depén, de mi el primer, que aquest Ajuntament 
siga un espai de discussió i acords, on per sobre de tot, 
regnen els modals I l'educació cap a les persones que no 
pensen de la mateixa manera que nosaltres.
Tenim al davant 4 anys amb reptes il·lusionants, i des de la 
més absoluta humilitat, us demano a tots, que si us plau, 
fem d'aquests 4 anys, una legislatura apassionant.
Serem un equip de 10 regidors, però anem a treballar amb 
els 21. 

Fem ciutat per Vinaròs.               Moltes Gràcies

El discurs de l’alcaldeAlsina, que amb 38 anys serà l'alcalde més 
jove que ha tingut Vinaròs, va realitzar un 
discurs molt conciliador amb una oposició 
a la qual va tendir la mà per a treballar 
“colze a colze”.
Va iniciar el seu parlament agraint als 
vinarossencs que van exercir el 26 de maig 
el seu dret a vot i a les 3.624 persones que 
van confiar en el partit socialista per a 
liderar aquesta nova etapa. Va recordar 
que en els plens de la passada legislatura 
s'han viscut “moments desagradables i 
impropis d'un saló plenari”, esperant que 
en aquesta etapa que ara s'inicia regni 
l'educació i les bones formes “per a fer 
valer entre tots la premissa que Vinaròs 
està per sobre de tot”.
Alsina va destacar que comença 
una legislatura “en la qual a part de 
consolidar els grans projectes que han de 
materialitzar-se, res em faria més orgullós 
com a alcalde que poder explicar a les 
meves filles que tots els grups vam ser 
capaços de sumar esforços i lluitar contra 
la fractura social, la igualtat d'oportunitats 
i que ho vam fer sempre amb propostes 
constructives”.
També que el que ofereix com a primer edil 
“és humilitat, vocació de servei, treball i la 
meva total disposició a col·laborar amb 
l'oposició”.
Respecte al futur equip de govern, va 
avançar que “constituirem un equip de 10 
persones, cinc dones i cinc homes, amb 
experiència i capacitat per a encarar aquest 
nou repte basat en la creació d'ocupació, la 
igualtat d'oportunitats i la millora constant 
del dia a dia de tots els vinarocenses”.
Quant al programa que desenvoluparà va dir 
que se centrarà en tres grans eixos. El primer, 
la promoció de la igualtat d'oportunitats, 
el segon la creació d'ocupació i el tercer, 
consolidar els programes Edificant i Edusi. 
“Aquesta és la legislatura del nou col·legi 
Jaume I, del nou centre de salut, de l'ampliació 
de l'IES José Vilaplana i tota una sèrie de 
projectes que ens ajudaran a fer de Vinaròs 
una ciutat més moderna i amable per a la 
ciutadania amb la col·laboració dels governs 
de la Generalitat, Espanya i Europa”, va indicar, 
per a concloure que “tenim davant 4 anys 
amb reptes il·lusionants i demano que entre 
tots fem una legislatura apassionant”.

Nuestro Horario:
 

De Lunes
a Domingo

De 9 de la mañana
a 10 de la noche.

VINARÒS
Ctra. Nac. 340a km.1.049 - VINARÒS

AL REPOSTAR GASOLINA EN CARREFOUR, PRESENTANDO
LA TARJETA DEL CLUB CARREFOUR ACUMULAS UN 8% EN TU 
CHEQUE AHORRO

OFERTA VÁLIDA HASTA DEL 21 DE JUNIO
AL 10  DE JULIO 2019

OFERTA VÁLIDA HASTA DEL 21 AL 27 DE JUNIO 2019
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ACTUALITAT

La nova corporació municipal va quedar constituïda després que els 21 regidors que conformen el consistori van prometre els 
seus càrrecs durant la sessió plenaria. La mesa d’edat va ser formada pels membres del PVI Marcela Barbé, com a regidora amb 
més edat i Carlos Ramírez, com a representant amb menys anys.

Jurament dels càrrecs

Guillem Alsina (PSPV) María  Cano (PSPV) Marc Albella (PSPV) Begoña López (PSPV)

Fernando Juan (PSPV) Carmen Morellà (PSPV) José Chaler(PSPV) Juan Amat (PP)

Luís Adell (PP) Mercedes García (PP) Lluís Gandía (PP) Carla Miralles (PP)

Manolo Celma (PP) Anna Fibla (TSV) Hugo Romero (TSV) Berta Domènech(TSV)

Mª Dolores Miralles (PVI) Marcela Barbé (PVI) Carlos Ramírez (PVI) Paula Cerdà (Compromís) Manuel Herrera (Ciudadanos)
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ACTUALITAT

L'alcalde de Vinaròs, Guillem Alsina, 
acompanyat pel regidor de Festes, Marc 
Albella, van presentar dilluns la programació 
per a les Festes de Sant Joan i Sant Pere 
2019. En total s'han preparat més de 100 
activitats musicals, esportives i culturals, per 
a tota la família i totes les edats, gràcies a la 
col·laboració de les entitats locals. 
Com és tradicional les Festes començaran 
amb la proclamació de les dames i cavallers 
a l'envelat del port, una gala que enguany 
estarà conduïda per la periodista Mariola 
Nos i tindrà a l'enginyera industrial 
Alegría Adell com a mantenidora de l'acte. 
Albella ha insistit que "seran les Festes 
més participatives de la història amb 35 
representants, per primera vegada amb 
presència masculina". Cal destacar que 
enguany també per primera vegada Sant 
Joan s'ha declarat com a festa autonòmica, 
així que el festiu local es trasllada per al dia 
de Sant Pere.
Pel que fa als espectacles que s'oferiran s'han 
creat quatre grans espais pensant en tots els 
públics.  El principal serà l'Envelat del port on 
es faran les revetlles més tradicionals amb 
les actuacions d'orquestres, com Montesol, 
Atalaia o Diamante, entre altres, per fer 
ballar a tot el públic en general. El segon 
gran escenari serà el Platjafest a la platja 
del Fortí, en aquest cas, s'ha preparat una 
programació més juvenil amb discjòqueis 
de diferents estils que faran vibrar al jovent. 
Com a novetat enguany es faran dues Holi 
Beach, la primera el 26 de juny per al públic 
infantil, on tant els pares com els més petits 
podran gaudir d'aquesta festa plena de 
colors, mentre que per al dia següent, 27 
de juny, es farà una Holi Beach per al joves 
alguns dels discjòqueis més esperats del 

moment.
El tercer espai serà Bandarres, a la pèrgola 
petita del passeig marítim, amb actuacions 
en directe de grups alternatius per aquells 
veïns que busquen un altre estil musical. En 
aquest cas es comptarà amb grups com La 
oficina del rap o Projecte Castor, entre altres. 
Per últim els més petits podran gaudir a 
la pèrgola ubicada al costat de l'Oficina 
de Turisme de l'actuació del grup de rock 
infantil Ramonets amb cançons i música 
perquè tota la família s'ho passe d'allò més 
bé. 
El Sopar a la Fresca, la Trobada dels Nanos i 
Gegants, el concert Ballables de La Alianza 
o el Piromusical de final de festes també 
formaran part de l'extensa programació de 
les Festes de Sant Joan i Sant Pere. Albella ha 
assenyalat que "s'han imprès més de 7.000 
llibrets amb tota la programació detallada, 
que es podran aconseguir a l'oficina 
de turisme a partir de demà dimarts, a 
més, també es farà entrega una polsera 
commemorativa per a totes les persones 
que s'apropen per agafar el seu programa".
Per la seva banda, l'alcalde, Guillem Alsina, 
ha agraït la feina que s'ha fet des de la 
Regidora de Festes, així també com la 
col·laboració de la Policia Local i Brigada 
Municipal que treballaran per garantir que 
tot estiga a punt per a la celebració de tots 
els actes. En aquest sentit, anunciava que 
"aquesta mateixa setmana es farà la Junta 
de Seguretat Local per coordinar tots els 
cossos policials i garantir la bona marxa de 
les Festes".
Per acabar tant Albella com Alsina, han 
desitjat als veïns i visitants que gaudeixin 
d'unes bones Festes de Sant Joan i Sant 
Pere, sempre des del civisme i el respecte.

L'Ajuntament presenta la programació 
de les Festes de Sant Joan i Sant Pere
Del 21 al 30 de juny el municipi gaudirà d'una agenda amb més d'un centenar d'activitats 
que convertiran la ciutat en el referent festiu de la comarca perquè veïns visitants donen la 
benvinguda a l'estiu

MEDICINA
INTERNA

CIRURGIA I 
TRAUMATOLOGIA

PATOLOGIA DEL 
COMPORTAMENT

DIAGNÒSTIC
PER IMATGE

ANÀLISI CLÍNIC

HOSPITALITZACIÓ

EXÒTICS

PERRUQUERIA

Pl. Hort dels Escribano, 2
cantonada C/ Vila-real

Tel. 964 45 65 31

URGÈNCIES 24 HORES   606 569 836

Els desitja Bones Festes
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Dimarts al matí es va reunir a l'Ajuntament 
la Junta de Seguretat Local presidida per 
l'alcalde de la localitat, Guillem Alsina, 
amb la presència de la subdelegada del 
govern en Castelló, Soledad Ten i els caps i 
comandaments, tant de la Policia Local com 
de la Guàrdia Civil.
Durant la trobada s'han abordat els 
dispositius especials que desplegaran els 
diferents cossos de seguretat davant dels 
actes previstos per a les festes de Sant Joan 
i Sant Pere. D'altra banda, també s'han 
coordinat les accions específiques que 
es duran a terme per a les activitats on hi 
ha prevista una major afluència de gent. 
L'objectiu final és garantir la bona marxa 
de tots els actes, però sobretot la seguretat 

dels veïns i de les milers de persones que 
s'espera que s'apropen fins a Vinaròs per 
gaudir de les festes. 
L'alcalde de la localitat, Guillem Alsina, ha 
insistit que "és molt important realitzar 
cada any la Junta de Seguretat Local per 
coordinar tots els cossos policials, per tal de 
garantir un servei eficient per a la ciutadania 
i una resposta ràpida en cas de produir-se 
un incident". 
Així mateix també s'han tractat diversos 
assumptes de seguretat ciutadana com 
l'anàlisi de les mesures d'assistència a 
les víctimes de violència de gènere o 
la prevenció durant l'estiu als llocs de 
concentració de persones.

La Asociación de Pacientes y Familiares con 
Enfermedad Renal de las Comarcas del Norte de 
Castellón (APFERCOM) anunció ayer que está 
estudiando la posibilidad de interponer una 
demanda ante la Fiscalía contra el Gobierno 
Valenciano y la empresa que gestiona el servicio de 
diálisis por lo que consideran un trato discriminatorio 
en cuanto a atención sanitaria frente el resto 
de ciudadanos de la Comunitat Valenciana. “La 
situación en la que nos encontramos consideramos 
que es muy grave. Tanta culpa tiene la empresa por 
no tener el centro en condiciones como el Gobierno 
Valenciano en permitirlo”, señaló Sebastián Forner, 
presidente de la asociación.
Forner explicó que en el Departamento de Salud 
01 hay afectadas 725 familias por la enfermedad 
renal. Un total de 600 personas están en tratamiento 
conservador, pasando consulta en Castelló, 95 

reciben diálisis (75 de ellos van al centro de diálisis 
y 20 lo hacen en su propio domicilio) y hay unas 30 
personas trasplantadas. 
“Los que están en tratamiento conservador han 
tenido la consulta de Vinaròs cerrada desde finales 
de febrero hasta el 10 de junio”, aseguró Forner, para 
quien “esto es un grave problema socioeconómico, 
porque estas 600 personas realizan unos 2.000 
desplazamientos a Castelló, lo cual es un coste muy 
elevado”.
En cuanto a los pacientes que reciben diálisis, 
señaló que el centro “continúa estando totalmente 
obsoleto, no cumple las condiciones del expediente 
542/2002 en lo que se refiere a habitabilidad, 
máquinas, instalaciones eléctricas y sistemas de aire 
acondicionado y calefacción”.   
En este sentido, criticó a al Gobierno Valenciano, del 
que dijo que “no ha hecho nada y es por ello que los 

pacientes renales de estas comarcas no nos sentimos 
igual que el resto de valencianos”.  
APFERCOM hace tiempo que pide por ello dotar 
al hospital comarcal de un servicio de nefrología 
y unidad de diálisis pública, recordando que fue 
aprobada en Les Corts una enmienda de adición a 
los presupuestos para ello y que todos los partidos 
aprobaron una PNL en Les Corts el pasado mes de 
mayo, sobre la asistencia sanitaria a enfermos con 
insuficiencia renal crónica, y que fue posteriormente 
apoyada por una moción aprobada en pleno por 
ayuntamientos del Baix Maestrat y Els Ports.

Vinaròs celebra la Junta de Seguretat Local 
per a la celebració de les Festes de Sant 
Joan i Sant Pere

APFERCOM estudia denunciar a Fiscalía al gobierno valenciano al sentirse 
“discriminados” en materia sanitaria
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L'empresa adjudicatòria ha enllestit les feines 
d'adequació de la carretera amb la creació d'un 
carril bici i rotondes, a més de la construcció d'un 
pont nou.
El carril lúdic esportiu fins a l’ermita comença 
a prendre forma i l’empresa encarregada del 
primer lot, que va des del pont romà fins a 
l’encreuament de Dos Vilas ja ha finalitzat les 
feines. En concret han consistit en l'enderroc 
de l'antic pont ferroviari per construir-ne un 
nou més ampli i elevat per evitar l'acumulació 
de l'aigua en cas de riuada, a més d'adequar la 
carretera, que a partir d'ara passarà a ser d'un sol 
sentit, amb la creació d'un carril bici i rotondes 
d'accés al mateix pont.
Aquest primer lot ha suposat una inversió de 
950.000€ del pressupost total de 2,3 milions 
d'euros provinent del Pla Confiança. El regidor 

en funcions d'Ordenació del Territori, Jan Valls, 
ha detallat que les feines s'han executat dins 
dels terminis establerts finalitzant abans del 31 
de juny tal com estava establert en el contracte. 
En aquest sentit, comentava que en breu es farà 
l'entrega de l'obra definitiva a l'Ajuntament i la 
carretera ja es podrà obrir de nou a la circulació. 
Segons assenyalava amb la creació del carril bici, 
el vial passarà a ser només d'un sol sentit en 
direcció a l'ermita. 
Pel que fa al segon lot pressupostat en 1,2 
milions d’euros, que va des de l’encreuament 
Dos Vilas fins al pont de l’ermita, encara no 
han començat les feines. Valls ha indicat que 
"l’endarreriment és per motius administratius, 
però es preveu que les obres comencen el més 
prompte possible perquè la ciutadania puga 
disposar del nou carril lúdic aviat."

Finalitza el primer lot del carril lúdic esportiu fins a l'ermita

El regidor electe Carlos Ramírez Kaddur, 
que era el número 3 del Partit de Vinaròs 
Independent (PVI) va anunciar dimecres 
la seva decisió de passar al Grup Mixt per 
desavinences amb el partit. “Em desvinculo 
del PVI després de veure accions que no m'han 
agradat i que no van amb la meva forma de 
pensar i actuar, i que m'han portat a perdre 
la confiança en alguns membres del partit 
que gestionen el que s'ha de fer i el que s’ha 
de dir”, va assenyalar Ramírez, per a qui “una 
cosa és prendre decisions conjuntament i una 
altra imposar una doctrina com si fos la veritat 
absoluta”. 
A més, va assegurar que en aquesta última 
setmana, en la qual s'havia de celebrar el 
ple d'investidura -i on Ramírez va votar a la 

candidata del PVI, Maria Dolores Miralles- “he 
rebut moltes pressions que m'han portat a 
adoptar aquesta trista decisió”.
Quant al seu pas al Grup Mixt, va assenyalar 
que “des d'aquí prendré decisions sense que 
es coarti la meva llibertat d'opinió i vot, 
sense estar supeditat a favors ni interessos 
personals, i treballar per un Vinaròs que deixi 
de costat els personalismes i els populismes, 
si les idees són bones per al poble cal donar-
les suport”.
I va concloure que “si vaig entrar en política va 
ser per a aportar el meu gra de sorra amb idees 
i millorar el nostre poble, i és per això que estic 
obert al fet que qualsevol vinarossenc em faci 
arribar les seves inquietuds, per a, en la mesura 
que sigui possible, donar-li solucions reals”.

Carlos Ramírez deixa el PVI i passa al Grup Mixt  per desavinences amb el partit

”El secretari general del PVI, Carlos Roger, al costat de les regidores electes Maria Dolores 
Miralles i Marcela Barbé i altres representants del partit, van comparèixer per a anunciar la 
“expulsió per indisciplina” del partit de Ramírez, i explicar la seva versió de com han anat els fets. 
Roger va dir que després dels resultats electorals, el partit va acordar en una assemblea 
formar un equip negociador. Després de les reunions amb els socialistes, es va convocar una 
altra assemblea de partit per a informar de les converses. “Es va votar i es va optar per 27 
vots i 1 en contra quedar-nos en l'oposició i donar suport al PSPV en els punts coincidents 
del programa”, va explicar. No obstant això, va assegurar que Ramírez i un altre membre 
del partit, al no estar d'acord amb aquesta posició, havien conversat “a esquena i sense el 
consentiment del PVI” amb els socialistes. Per això, segons Roger, es va convocar una nova 
assemblea en la qual es va tornar a votar i acordar per majoria quedar-se en l'oposició.  
“Posteriorment Ramírez ens va dir que encara no ho tenia clar, no va acceptar el que aprovava 
la majoria del partit, i més tard ens assabentem que havia anat a l'Ajuntament a informar-
se de com passar al grup mixt, la qual cosa més tard es va corroborar”, va explicar Roger.  
El secretari del partit va demanar a Ramírez “que recapaciti” i cedeixi l'acta de regidor a favor del 
PVI “perquè puguem posar a un altre edil que ens representi”.

El PVI “expulsa” a Carlos Ramírez i li demana “que recapaciti 
i cedeixi el seu lloc a un altre edil del partit

La regidora de Compromís per Vinaròs, Paula Cerdà, que va comparèixer al costat de Jordi Navarrete 
a la seu del partit, va assegurar que la formación que representa va descartar entrar en l'equip de 
govern en haver-los ofert PSPV i TSV “una regidoria sense contingut”. En concret, es tractava de la 
regidoria de Festes, “encara que d'aquesta àrea se li havien desvinculat el carnaval, la Setmana Santa 
i les festes de Sant Joan i Sant Pere, amb el que quedava una regidoria buida”, va explicar Cerdà. 
“La nostra intenció era formar part del govern però les propostes que ens han 
ofert ens han obligat a prendre la decisió de no entrar. Que ens hagin ofert una 
regidoria sense contingut és inacceptable per a nosaltres i creiem que ha vingut 
motivada perquè el Cas Moliner ha motivat una situació incòmoda a l'hora de pactar i 
distribuir regidories sense haver comptat amb Compromís per Vinaròs”, va assenyalar.  
Malgrat això, va explicar que van votar al socialista Guillem Alsina com a alcalde “per a facilitar 
un govern progressista”, encara que va matisar que “això no significa una carta blanca, sinó que 
farem una política responsable”.

Compromís va descartar governar en oferir-se-li “una regidoria sense contingut”
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COL·LABOREN:

ORGANITZA: Exc. Ajuntament de CERVERA TEL. 964 49 80 01   -   www.cerveradelmaestre.es
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Festa guanyadora del primer premi a la millor iniciativa popular  atorgada 
per l’Agrupació de Bestiari Popular de Catalunya

PROGRAMACIÓ D’ACTES
DISSABTE 6 i DIUMENGE 7 de JULIOL

* 11:00 h. Inauguració del mercat de productes artesans.
* 19:30-20:30 h. Exposició de dracs per al públic. Lloc: 
front piscines municipals. Drac de LA FRAM (Cervera), 
FERA-FOC de Sant Quintí de Mediona (Barcelona), Drac 
de Santa Margarida de La Riera de Gaià (Tarragona) i  la 
VIBRIA de Tarragona (Tarragona).
* 20:30-21:30 h. Cercavila de dracs, amb les corresponents 
enceses, pels carrers Planet, Nou i Plaça del Maestrat, on 
tindrà lloc el ball de bestiari i l’encesa col.lectiva. Amenit-
zat per la BATUCADA ESMUVI de Vinaròs i la MUIXERAN-
GA de Vinaròs.
Durant el matí i la vesprada actuarà el Grup d’Animació 
CULTURA HISTÒRICA MEDIEVAL de València (xancuts, 
malabars, acròbates…) amb els següents horaris: 12:00, 
13:30, 17:00, 18:30 i 20:00.
Dissabte: 
* 22:30 h. Sopar de germanor a la pista annexa al Pavelló. 
Preu: 12 Euros. Retirar previament el ticket a l’Ajuntament 
(a partir del 3 juny).
* 24:00 h. ORQUESTRA LA RED. Entrada gratuïta.

* La colla de La Riera de Gaià (Tarragona) obtingué el I Premi al 
concurs d’enceses d’Artesa de Segre el juliol del 2018.
* La colla de Sant Quintí de Mediona (Barcelona) obtingué el III 
Premi al concurs d’enceses d’Artesa de Segre el juliol del 2012. 

Carretera CV-135, KM. 9

info@molicervera.org - Tel. 964 86 55 15

HORARIS:

Dimarts a diumenge: 10 a 14 h. i 17 a 20 h.

web: www.molicervera.org)

VISITA’NS

El Club Nàutic Vinaròs, amb la col·laboració del 
Consell Municipal d'Esports, organitza cada any 
activitats d'iniciació a la vela i navegació per tal 
d'apropar els esports aquàtics als més petits. 
Sobretot es vol mostrar que aquesta modalitat 
està a l'abast de totes les persones interessades 
en el món nàutic, amb o sense coneixements de 
navegació.
Cal destacar que enguany han participat més de 
225 alumnes de 6é curs de Primària dels centres 
educatius de la Divina Providència, Assumpció, 
Jaume I, Sant Sebastià i Manuel Foguet, gaudint 
tots ells d'una magnífica experiència amb el bateig 
de mar, gràcies als monitors, que en tot moment 
els van acompanyar explicant els conceptes bàsics 
de navegació.

Més de 225 alumnes dels centres educatius 
de Vinaròs participen en el batejos de mar
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Salida de la romería
A las 7 horas de la mañana se formaba en 
la Arciprestal de La Asunción, la romería 
para subir a nuestra ermita de los santos 
patrones. Previamente salía al presbiterio la 
“Germandad dels Sants Patrons”, que dieron 
inicio a los cantos que acompañan a la 
romería.
En esta ocasión la imagen “romera” de la 
Virgen de la Misericordia, era portada por 
el vicario de la arciprestal mossèn Maxi. que 
tras salir de la iglesia, se comenzó por el 
itinerario de costumbre; Plaza Parroquial, C/. 
San Cristóbal, C/. Puente donde se efectúa 
la primera parada, para que los que por 
diversos motivos no podemos subir a pie a 
la ermita, veneremos la imagen de la Virgen, 
y enfilando la C/. de la Virgen, seguir hasta la 
ermita. Se realizaban las paradas clásicas en 
el “Cementerio Municipal”, descanso después 
de cruzar el “Servol” y se llegaba ya a la ermita 
de nuestros Santos Patronos, la “Virgen de la 
Misericordia” y “San Sebastián”.
Por cierto, desde la salida de la Arciprestal, 
hasta la primera parada en la C/. Puente, la 
marcha fue endiablada, los que hacemos 
fotos y los que filman, algunos nos tocó 
ir corriendo para coger la cabecera de la 
romería. No sé si con esta marcha, llegarían al 
final del recorrido, a nuestra ermita.
Misa y procesión
A las 19 horas se celebraba la misa en 
conmemoración de nuestra patrona, y a la 
vez, la festividad de la Santísima Trinidad. 
Estuvo oficiada por mossèn Emilio Vinaixa, 
párroco de la Arciprestal de La Asunción, y 
concelebrada por mossèn Cristóbal Zurita, 
párroco de la parroquia de Santa Magdalena. 
La iglesia estaba completamente llena de 
gente, y eso que a lo largo del día se habían 
realizado ya 3 celebraciones de la Eucaristía. 
Nos encanta que se mantengan las tradiciones 
de nuestra ciudad, y que como hemos visto en 
toda la jornada, esta ha ido a más. Finalizada 

la misma se formó la procesión en busca de 
la bajada de la pequeña imagen romera de 
la Virgen de la Misericordia, la “peregrina”. 
La imagen fue bajada por los componentes 
de la “Germandad dels Sants Patrons” e hizo 
entrega de la misma en la C/. San Cristóbal, el 
nuevo vicario de la Arciprestal, mossèn Maxi. 
a mossèn Emilio Vinaixa.
Acto seguido actuaban el Grup Folkloric “Les 
Camaraes”, que le ofrecieron a la Virgen sus 
mejores bailes. Repitieron momentos antes 
de entrar la procesión en la Arciprestal. A 
partir de estos momentos, se formaba la 
procesión bajo este orden: “Cruz procesional, 
entidades locales que portaban sus ramos y 
canastas de flores, en este año bastantes más 
que el pasado, también la nueva corporación 
de nuestro ayuntamiento ofreció 2 bonitas 
cestas, las damas y reinas de nuestras 
fiestas 2018-2019 en su último acto como 
tales, niñas y niños de primera comunión 
acompañados de sus catequistas, la peana 
portada a hombros con la “Virgen de la 
Misericordia”, el clero, las “Camareres de la 
Mare de Dèu”, “Cofradía de Nuestra Señora 
de la Misericordia”, Cofradía del “Santissim 
Sagrament”, autoridades municipales, 
este año con los componentes del nuevo 
ayuntamiento, y cerraba como siempre 
nuestra banda de música la Societat Musical 
“La Alianza”, bajo la batuta del maestro-
director José Ramón Renovell Renovell.
Llegada la procesión a la Arcirprestal, se 
procedió a la ofrenda de flores, este año 
participó también al final, los componentes 
de la “Muixaranga Vinaròs”, y que más tarde 
realizaron varias exhibiciones en el mismo 
presbiterio.
Realizada la ofrenda mossén Emilio Vinaixa 
agradecía a todas las personas que habían 
hecho posible la realización de este acto, y 
que habían colaborado de una u otra forma 
su participación en el mismo, dándose por 
finalizado a altas horas de la tarde.

Se celebró con toda solemnidad la festividad 
de la “Mare de Déu de la Misericordia”, patrona de Vinaròs
El pasado domingo día 16 del presente mes de junio, se celebra en nuestra 
ciudad de Vinaròs la fiesta de nuestra patrona la Virgen de la Misericordia.

Salvador Quinzá Macip



22 juny de 2019

13

Extra
SOCIETAT



Extra 22 juny de 2019

14

SOCIETAT

Asociación Paleontológica Vinaròs

El pasado fin de semana 8/9 junio 
se celebró en la ciudad de Cuenca el 
“IV Encuentro Nacional de Entidades 
de Ciencias de la Tierra”. Nuestra 
asociación participó conjuntamente 
con otras asociaciones de toda España: 
Asociación Paleontológica Isurus de 
Alcoy, Asociación Paleontológica 
Nautilus de Guadalajara, Instituto 
Catalán MG. Paleontologia de 
Barcelona, Fundación Museo Hontza 
de Bizkaia, Asociación Paleontologica 
Cultutal Murciana y Jardín Botánico 
SEP de Córdoba, con un total de 82 
participantes. Todos pudimos disfrutar 
de las actividades programadas. La 
primera fue la visita al Almacén de 
Restauración-Estudio del Yacimiento 
Lohueco/Fuentes, donde el Dr. Patxi 
Ortega nos estuvo explicando todo el 
proceso de excavación, extracción y 
restauración del que está considerado 
el más productivo yacimiento del 
Cretácico Superior de toda Europa 
(10,000 piezas). A continuación 
visitamos el Yacimiento de Las 
Hoyas, uno de los más importantes 
yacimientos konservat lagerstatten 
(preservación excepcional) del 
mundo. Allí la Dra. Angela Delgado 

y su ayudante Candela Blanco 
(especialista en Botánica) nos díeron 
una clase magistral sobre la formación 
y preservación de los fósiles hallados 
en dicho yacimiento.
Por la tarde visitamos en la ciudad de 
Cuenca el MUPA (Museo Paleontológico 
de Castilla la Mancha). Finalizada 
la última remodelación, pudimos 
disfrutar de un espacio museístico 
de primer orden, no tan solo por las 
piezas expuestas de importancia 
mundial, sino por todo el conjunto 
del exterior con recreaciones de 
diferentes dinosaurios y microhabitats 
que existieron hace millones de años. 
El MUPA representa un ejemplo claro 
de que las inversiones económicas por 
parte de la administración son una 
apuesta cultural muy provechosa para 
la sociedad y que de esta manera se 
pone en valor un patrimonio cultural y 
paleontológico para todos.
Las actividades finalizaron el domingo 
con las excursiones programadas a la 
zona de las Torcas y las Lagunas de los 
parques geológicos de Los Palancares 
y la porterior visita a la Ciudad 
Encantada en la Serranía de Cuenca.
La APV invita a todo el público en 
general a que visiten el MUPA por su 
interés cultural de primera magnitud.

No hay nada mejor para empezar un sábado que un buen estofado 
de jabalí hecho por Juan Luis Hens

Participación de la APV (Asociación Paleontológica de Vinaròs) en el IV 
encuentro nacional de entidades de ciencias de la tierra
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PARA COMPARTIR

Calamares a la romana.
Albóndigas en salsa.
Quisquilla rebozada.

PARA ELEGIR

Solomillo de cerdo
con su guarnición.

o
Lenguado a la plancha.

POSTRE

Helado de turrón o
tarta de café y chocolate.

BEBIDA + CAFÉ

RESERVAS
964 450 209

menú
San Juan

menu
22
euros/persona

menú
San Juan

menu
30
euros/persona

PARA COMPARTIR

Chipirones.
Mejillones

con albahaca y jengibre.
Navajas.

PARA ELEGIR

Solomillo ibérico a la brasa.
o

Lenguado a la plancha.

POSTRE
Piña flambeada. 

Bodega Viña del Oja

CAFÉ

RESERVAS
638 820 851

@lataperiaermitavinaros

@lataperiadelaermita

¡Verbena !23Junio

trío tropic’s

Y además ,
 en la ermita ...

E.F.
 
Els germans Folch després de 2 anys 
cursant el grau superior d’artista faller i 
construcció d’escenografies a Benicarló i 
després de fer les pràctiques amb l’artista 
faller Ximo Foix i plantar a Valencia 2 falles 
infantils, han presentat dues   figures a 
escala real.
 
D’aquesta manera, s’han graduat 
com artistes fallers. Els Folch són molt 
coneguts sota el el nom CosPlay pels 
personatges de pel·lícules populars que 
construeixen, com els de La Guerra de las 
Galaxias, Jurassic Park, etc.

SOCIETAT

L’últim Tast del Territori celebrat al mercat de Vinaròs va estar dedicat 
als formatges ecològics La Planeta, del barri xertolí d’Anroig. E.Fonollosa

Quarta edició al CEIP Assumpció del Living Wax Museum, una simpàtica i molt treballada 
experiència en l'àrea d'anglés. Els alumnes de sisé es transformaren en personatges 
històrics; cadascú elaborà un mural de cada personatge, se'n disfressà i va aprendre dades 
de la seua biografia, en anglés, per contar-les als pares.  E.Fonollosa

Els de CosPlay ja són també 
artistes fallers

Els actes de l’Arribada de la Flama del Canigó, que tots els anys arriba a 
la plaça de l’Ajuntament, enguany per no destorbar la Festa i processó de 
Corpus,es fa a la pèrgola petita del passeig Blasco Ibáñez.
L ‘acte tindrà lloc a les   6 /12 que rebrem la Flama i després de donar-li 
la benvinguda es repartirà la coca i la mistela 
L’acte organitzat per l’Associació Cultural Jaume I conta amb la 
col·laboració de Dimonis, la Caixa Rural i l’Ajuntament 
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Els alumnes del CEIP 
Assumpció han tingut de 
nou la visita d'un grup del 
nanos de Vinaròs, ara que 
estem a pocs dies de haver-
ne gran protagonisme per 
les festes del Corpus i de 
Sant Joan i Sant Pere.      E.
Fonollosa

VINARÒS NEWS
La poeta de Vinaròs María Fonellosa recogerá 
el sábado en Melilla la Medalla de San Isidoro 
de Sevilla, concedida por la Unión Nacional 
de Escritores de España (UNEE) para 
reconocer su trayectoria literaria y su labor a 
favor de los autores con Discapacidad. 
Así lo ha publicado el periódico de Melilla, 
Melilla hoy a través de su página web. La 
entrega estará a cargo del presidente de la 
UNEE, Juan Carlos Heredia. El acto incluirá la 
intervención del presidente de la UNEE y de 
la propia galardonada. Con posterioridad a 
la entrega de la Medalla se ofrecerá un recital 
poético, como también informa Melilla Hoy.
María Fonellosa estudió Ciencias de la 
Educación, y empezó a escribir sus primeros 
cuentos y poemas a edad muy temprana. 
Ha publicado ocho libros, siete de ellos 
poemarios. “Viajando por la Memoria” es el 
título de su más reciente libro de poemas. 
También indica Melilla Hoy que Fonellosa 
es desde hace ocho años delegada en la 
Comunidad Valenciana de la Unión Nacional 
de Escritores de España. Igualmente, está en 
posesión de diversos premios, entre ellos el 
del Certamen de Navidad de la Asociación 
ALCAP, de Castellón, y el de la Asociación de 
las Artes y las Letras de Valencia, AEDAL.

El passat divendres dia 14 de juny, Conxita 
Solans Roda, historiadora i membre del Grup 
de Debat i Recerca Tràngol, va realitzar una 
conferència en commemoració del 90 aniversari 
de la construcció del Mercat de Vinaròs, baix el 
títol “El Mercat de Vinaròs, 90 anys d’història”.
En la conferència es van mostrar els diferents 
projectes que es van proposar abans de la 
construcció definitiva del mercat, podent veure 
curioses propostes com la possible ubicació 
del Mercat on posteriorment es va construir 
el Grupo Escolar Sant Sebastià, projecte de 
1889 i que no es va dur a terme. Tal com ens va 
mostrar Conxita, la construcció del Mercat va 

veure la llum durant el trienni de 1927 a 1929 
en què Vinaròs va gaudir d’un impuls en obres 
públiques, ja que juntament amb el Mercat 
es construïren el Grupo Escolar Sant Sebastià 
i el Grupo de la Misericòrdia, tots dos obra de 
Manuel Roda Giner.
El Mercat de Vinaròs fou inaugurat en les Fires 
de Sant Joan i Sant Pere de l’any 1929. El primer 
arquitecte que va dur a terme el projecte fou 
Manuel Montesinos Ibáñez, qui va paralitzar les 
obres en diverses ocasions per causa de malaltia. 
Montesinos fou substituït per Maristany i, 
finalment, al 1930 l’ajuntament acabà de pagar 
l’obra del mercat a Manuel Roda Giner.

El Grup de Debat i Recerca Tràngol presenta
El Mercat de Vinaròs, 90 anys d’història   
conferència a càrrec de Conxita Solans Roda

Premian a la 
poeta vinarocense 
María Fonellosa, 
destacando su labor 
en favor de autores 
discapacitados

Nota de la redacció

Per descans de festes, 

la setmana que ve no 

es publica el Setmanari 

Vinaròs, El Diariet. 

El pròxim número serà 

el de dissabte 6 de 

juliol.

Bones festes!
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Andrés Albiol
Gerret imperial

És una de les espècies d'estos peixos 
dits gerrets i apreciades culinàriament 
en les illes Balears. En canvi pel nostre 
litoral han tingut poca acceptació 
mediàtica. En castellà li diuen picarel 
rizado, caramel colorado, madre de 
la boga i jerret imperial. El seu nom 
científic és Centracanthus cirrus. Té un 
cos fusiforme, cilíndric. Cap allargad. Ulls 
grans. Morro cònic. Mandíbula inferior 
prominent. Boca protàctil, que forma un 
tub per a succionar a les seues víctimes, 
de les que s’alimenta. Té diverses fileres 
de diminutes i dèbils dents punxegudes 
en ambdós maxil·lars. Vesícula natatòria 
no dividida. Composició aletes; D XIII-
9/10 amb escotadura en la unió dels 
ràdios durs amb els blans, A III-9/10, V I-5, 
P 15 i C 17 apuntalada. La dorsal i anal 
s'allotgen en solcs. Les pelvianes són 
xicotetes. Posseïx 90 escates en la seua 
línia lateral paral·lela al seu perfil. Talla 30 
cm.
La seua coloració és marró clar i rosa. 
Flancs platejats i ventre blanc. L'aleta 
D és roja. La P i C salmonades. I la V i A 
blanquinoses. No té la rectangular taca 
negra en els costats davall la L.L. tan 
característica de la família dels Ménids a la 
que pertany. Es reproduïx a la primavera 
prop de la costa. Hi ha diformisme sexual 
en especial el seu colorit es fa vivaç, a 
més ella és més xicoteta i més fosca. El 
mascle excava en el fang un clot i la 
femella deposita els ous perquè ell els 
fertilitze. Menja diminuts sers planctònics 
i de peixets, crustacis, etc. Fidel al seu 
hàbitat. Gregari. Actiu nadador. Pot 
formar bans per llocs fangosos arribant 
als 200 m. de profunditat i també pròxim 
a esculls o illots. Es captura amb arts 
d'arrossegament. Les seues blanques 
carns són acceptables per a fregitel·les, 
etc. En la nostra zona tenen poc valor 
comercial.

Capturas al anzuelo de atún rojo con sus pescadores

Últimos coletazos primaverales productivos
Semana con buen estado de las aguas que daban el final de la primavera, de cara al solsticio de verano. 
Las capturas han sido aceptables en las diversas modalidades, en especial de nuestro crustáceo rey. Y 
las cotizaciones se han mantenido estables para la mayoría de las especies.

La pesca de arrastre ha subastado a diario calamar, gamba, caracol, pez de S. Pedro, pescadilla, 
salmonete, gallo, rape, peluda, galera, móllera, pulpo roquero y blanco, raya, pagel, canana, jurel y 
morralla.
El cerco, con la luna lo ha tenido difícil, pero aún ha logrado sacar de las entrañas del mar pescado 
azul. Así el lunes entre tres traíñas pillaron 400 cajas de boquerón (8 Kg/caja) y 100 de la plateada 
sardina. El martes, dos llums desembarcaron 250 de seitó y 250 de sardina. El miércoles, dos vendieron 
300 de ‘oro azul’ y 200 de sardina. Y el jueves entre 4 llevaron 500 de boquerón y 200 de sardina. La 
procedencia era; 2 de Vinaròs, 1 de Castellón y una de S. P. del Pinatar.
La flota de artes menores, la mayoría a calado al langostino, pues la fase lunar es la idónea para 
capturar muchos. Una se dedicó a la sepia. Otra al mabre. Una lo hizo al lenguado y rombo. Y otro par 
a la langosta, cabracho, chopa, dentón y brótola.
Y el palangrillo costero, dos embarcaciones calan éste arte de anzuelos para atrapar ejemplares de 
bacoreta de 5 a 12 Kg/pieza y jurela.

Ecos de ‘Mar’; Qué viene el calor (III)
La prevención ante los golpes de calor en ambientes marítimos es primordial como siempre nos 
dice Sanidad Marítima y en definitiva es la mejor ruta y rumbo para llegar a buen puerto cuando 
estamos bajo el sol abrasador. Por ello los técnicos sanitarios nos aconsejan que si tenemos que 
estar expuestos en ambientes calurosos, el hidratarse a menudo sin incluso tener sed, evitar bebidas 
alcohólicas, azucaradas, así como las estimulantes, ya que favorecen la deshidratación, etc.

PEIXOS                               
Seitó (Boquerón)                          295.506 Kg
Melva (Canutera)                                  8
Tonyina (Atún rojo)                        7.000
Albacora (Atún blanco)                   1.107
Maira (Bacaladilla)                               2
Escrita (Raya)                                    1.279
Mantes (Batoideos)                               29
Besuc (Besugo)                          1.376
Boga i Xucla (Boga-Picarel)        1.340
Rallat (Bonito)                                   84
Caballa (Verdel)                     1.459
Vetes (Pez cinta)                           291
Congre (Congrio)                           332
Gall (Pez de San Pedro)                272
Orá (Dorada)                               859
Mussola (Escualos)                         14
Móllera (Fanéca)                            898          
Gallineta (Cabracho)                      496
Sorell (Jurel, Chicharro)              7.270

Esparrall (Raspallón)                   3.025            
Palá (Lenguado)                              65                     
Sard (Sargo)                                 200
Lliri (Anjova)                                    11
Japuta (Palometa negra)                 9                    
Llobarro (Lubina)                            24
Penegal (Boca negra)                    35
Mabre (Herrera)                            283
Aranya (Vívora)                             807
Pagell (Pagel, Breca)                18.499  
Peluda (Solleta)                             482 
Peix espasa (Emperador)               48                                  
Lluç (Pescadilla, Merluza)          4.481
Rap (Rape)                                 2.443
Aspet (Espetón)                              161
Rom empetxinat (Rodaballo)             9
Juriola (Rubios)                                113
Moll (Salmonete)                           6.956
Morralla (Serranos, etc.)                2.046
Sardina                                         10.188

Murena (Morena)                                 4
Mero (Cherna)                                    35
Letxa (Pez limón, Serviola)                 97
Bacoreta (Sarda)                           1.094
Sorella (Jurel real)                            353
Bacaladillas (Llussaras)                   167
Llisa (Mújol)                                    443
Pagre (Pargo)                                 115
Biso (Verat, Estornino)                 1.333
Gatet (Pintarroja)                            70                         
Roncador (Roncón)                         14                           
Rata (Miracielo)                              296
Palomita (Palometón)                       85
Tigre (Lenguado portugués)             42
Corva (Corvallo)                                44
Miseria (Gallo)                                  293
Peix de rei (Pejerrey)                        163
Mamona (Brótola de roca)                76
Saboga (Alosa)                                 36
Dèntol (Dentón)                                124

Chopa (Cántara)                              152
Palomida (Palometa blanca)              6
Reig (Corvina)                                   17
Morruda (Sargo picudo)                     4
Vidrià (Mojarra)                                44
Salpa (Salema)                                  14
Tords (Tordos, Lábridos)                   15
Rom (Rombo)                                   34
Mamona de fang (B. de fango)         67
Palaí (Acedia)                                    21
                                                   _______
       Total    ..................             374.762 
CRUSTACIS:  
Cranc de bou (Cangrejo)         1.106
Cranc blau (Cangrejo azul)        120
Escamarlà (Cigala)                 30 
Llagostí (Langostino)                       778          
Galera (Estomatoiedo)                   1.023
Llagosta (Langosta)                          521

Gambes (Camarones)                        66  
Llomàntol (Bogavante)                         29               
                                                     _____
Total      .......................        3.683     
MOL·LUSCOS:
Calamars (Calamares)                      128
Sepió punxa (Choquito)                   316
Canana (Pota, Volador)                2.496
Sèpia (Jibia, Choco)                      1.179
Polp roquer (Pulpo roquero)          3.314
P. blanc (P. Blanco)                         902
P. mesquer (P. almizclado)                 6
Polpa (P. patudo)                                33
Cargol punxent (Cañailla)                 202
Llonguet (Holoturia)                             10
                                                    _______
Total     ......................         8.575
TOTAL EXTRACCIÓ…    387.020
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És l'alcalde més jove que ha tingut Vinaròs. Ho considera 
un orgull o una simple anècdota?
És un honor ser l'alcalde de la meua ciutat, i el fet de ser 
l'Alcalde més jove en el període democràtic, ho considere 
una anècdota. Fa 8 anys que sóc regidor a l'Ajuntament, 
fet que fa que acumule una certa experiència en la 
funció pública. He estat 4 anys en l'oposició i 4 anys en 
responsabilitats de govern, i això em permet ser un poc 
més empàtic, posar-me al lloc de l'altre.

Han estat difícils les negociacions per formar govern?
No han estat unes negociacions complicades, ja que els 
companys de Tots Som Vinaròs, de PVI, de Compromís i 
Ciudadanos en tot moment han mostrat una predisposició 
a treballar per millorar la nostra ciutat des de diferents 
escenaris. Mentre els integrants de Totes i tots som Vinaròs 
han apostat per formar un govern de progrès, la resta de 
formacions polítiques han mostrat interès per arribar a 
acords puntuals de programa. Totes les parts hem tingut 
clar que un procés de negociación comporta un temps 
on hi ha diferents fases. Allò que és massa fàcil esdevé, a 
mitjà termini, en un problema. Per tant, com més projectes 
diferents es posen damunt la taula negociadora, menys 
problemes ens trobarem durant la legislatura. No queda 
més que agrair les facilitats que tots els grups polítics amb 
els que hem parlat, ens han donat a l’hora de mantindre 
converses amb ells.

Ha sigut necessari "cedir" en aquestes negociacions en 
alguns punts del seu programa electoral per incloure'n 
d'altres?
En tota negociació s'ha de cedir, i qui no ho fa no negocia, 
simplement, imposa. No és l'estil dels socialistes. Som 
persones de consensos i pense que hem estat proporcionals 
a la nova distribució de regidors.

Estan sent com esperava els primers dies al front de 
l'Ajuntament?

No hi ha sorpreses respecte a la gestió, coneixem el 
funcionament, el personal, i el que s'ha d'iniciar en primer 
lloc. Són dies de canvis i de molta feina, ja que l'imminent 
inici de festes de Sant Joan i Sant Pere, ens ocupa una gran 
part de l'agenda diària.

Quines han sigut les primeres decisions que ha hagut 
de prendre?
Tot ve relacionat en l'inici de les festes. Iniciar expedients 
per legalitzar escenaris, horaris, mesures de seguretat.. Però 
també començar a situar als nous regidors al capdavant 
de les seues respectives àrees. Tenim molt clar que és una 
legislatura importantíssima per al nostre municipi, projectes 
com l'EDUSI o el programa EDIFICANT, requereixen la nostra 
atenció i dedicació des del primer minut de la legislatura.

Han proposat una reordenació i reorganització de 
diverses àrees municipals. A quines regidories afecta?
El cartipàs que presentem per aquesta nova legislatura, 
incorpora algunes modificacions respecte a l'organització 
de l'anterior legislatura.
Per exemple, intentarem donar-li una importància més 
rellevant a la regidoria de Turisme, integrant-la en la 
Regidoria de Promoció de la ciutat, interés turístic, festes i 
relacions institucionals.
Després de l'experiència acumulada en aquests darrers 
4 anys, també hem separat la regidoria d'educació de la 
d'esports.
Pel perfil de la persona que encapçalarà la regidoria 
d'urbanisme, hem decidit agrupar aquesta àrea amb la 
d'esports i salut.
Hem decidit, per una millor interconnexió entre les àrees 
productives de la ciutat, ajuntar les parcel·les de pesca, 
agricultura i comerç sota el nom de desenvolupament local.
Són canvis que busquen agilitzar la gestió de les diferents 
regidories basant-nos en l'experiència acumulada aquests 
darrers 4 anys

L.Casanova/X.Flores

Amb 38 anys ha estat investit alcalde, el 
més jove de la història de Vinaròs. Ho ha 
fet després de guanyar les eleccions com 
a candidat del PSPV -feia 28 anys que els 
socialistes no s'imposaven a unes locals a 
Vinaròs- i amb el suport al ple d'investidura 
de TSV i Compromís. 
Guillem  Alsina Gilabert és Tècnic Superior 
en Sistemes de Regulació i Control 
Automàtics i Tècnic Superior en Gestió 
Forestal i Medi Ambiental. Està casat, té 
dos filles i és un aficionat al ciclisme i el 
senderisme. En la passada legislatura 
va ostentar el càrrec de primer tinent 
d’alcalde i regidor d’Obres i Serveis. En el 
seu parlament, ja com a alcalde, ha promès 
diàleg amb l’oposició, humilitat i máxima 
dedicació al seu càrrec. El pacte PSPV-TSV es 
renova, ara però amb alcalde socialista. No 
entra al govern Compromís, que va donar 
el seu vot a Alsina en la seua investidura, 
però va optar per quedar-se a l’oposició. 
Alsina encapçalarà un govern paritari a 10, 
amb cinc dones i cinc homes que dirigiran 
el nostre municipi els pròxims 4 anys.    

“Vull que siga la legislatura del diàleg”

Entrevista a l’alcalde, Guillem Alsina Gilabert

"Intentarem 
donar-li una 
importància 
més rellevant a 
la regidoria de 
Turisme"

"Els canvis 
en el cartipàs 
municipal 
busquen agilitzar 
la gestió de 
les diferents 
regidories"

"L' auditori és 
un clam de molts 
vinarossencs i 
una necessitat 
per a moltes 
entitats"

"En tota 
negociació s'ha 
de cedir i qui no 
ho fa no negocia,  
simplement, 
s'imposa"
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Entrevista a l’alcalde, Guillem Alsina Gilabert

Nou col·legi Jaume I, ampliació de l'IES 
Vilaplana, nou centre de salut... Són aquests 
tres dels grans objectius de la legislatura?
Sense cap mena de dubte, són els grans 
projectes a finalitzar en aquests 4 anys, però 
no només aquests. En el programa socialista, i 
en el dels nostres socis de govern, hi ha molts 
més objectius, i el qualificatiu de "grans" depén 
sempre de qui té la necessitat. Aquests són 
deutes històrics, però no els únics.

Proposen l'Espai Carles Santos al Corral de 
Batet. Coincideixen en la ubicació almenys 
amb els seus socis de govern?
Les troballes de la cotxera de Batet segurament 
faran endarrerir la construcció, i en funció del 
que es proposen des de patrimoni, es haurà de 
prendre una decisió.
Per tant, hi haurà temps per debatre en calma el 
que siga millor. Nosaltres apostem decididament 
per ubicar l'Espai Carles Santos a la Cotxera de 
Batet, fet que els nostres socis han respectat i 
entés des del primer minut de les negociacions.

Ha de ser esta la legislatura per aconseguir 
sòl industrial als terrenys adquirits a 
Soterranyes?
És una de les prioritats dels socialistes. El projecte 
es va engegar amb un equip socialista i volem 
fer-ho realitat. Som conscients que estem parlant 
d'un projecte a mig/llarg termini, però anem a 
continuar fent tots els passos necessaris perquè 
en un futur no molt llunyà, Vinaròs compte amb 
un polígon industrial a les Soterranyes. La gent 
de Vinaròs necessita llocs de feina de qualitat, i 
per tant, estem obligats a trucar totes les portes 
que faça falta; això segur.

Pactar amb la resta de forces la construcció 
d'un nou auditori és també una prioritat?
De fet, és ja un clam de molts vinarossencs, 
una necessitat per a moltes entitats i de tots els 
partits que es van presentar a les eleccions. A 
priori, si tots ho volem, per què no ens podem 
posar d'acord? Treballarem per aconseguir-ho.

També un pla integral d'emergències. En 
quina mesura va afectar l'episodi de pluges 

tan intenses per proposar aquest pla i de 
quina manera pretenen desenvolupar-lo?
Aquesta sí que és una prioritat al mateix nivell 
que les infraestructures educatives. És una 
de les grans carències que hem de solucionar 
implementant tots els protocols i actuacions 
pautades. La seguretat i la prevenció són una 
màxima, la seguretat dels nostres veïns està 
per sobre de tota altra consideració. Ja ens hem 
posat a treballar per a tenir-lo enllestit com més 
aviat millor.

Quina creu que la serà la característica 
que millor definirà l'equip de govern que 
encapçala?
Estic segur que aquesta legislatura la recordarem 
com la del diàleg. Diàleg amb tothom i molt de 
treball. No ens cansarem de repetir que nosaltres 
hem vingut a sumar i construir. Tot aquell 
regidor, de qualsevol formació política que es 
crega allò de "treballar per Vinaròs per damunt 
de tot", tindrà sempre les portes per consensuar i 
pactar el que faça falta.

Com espera que sigue esta legislatura la 
relació en la oposició?
La voluntat d'aquest equip de govern ja va 
quedar ben clara el passat dissabte al plenari 
d'investidura. Hem vingut a treballar amb els 
21 regidors. Defugim del sectarisme i de les 
polítiques negatives. Volem que l'oposició 
ens fiscalitze la nostra acció de govern, però 
desitgem que ho faça d'una manera educada i 
constructiva. Pense que és hora de començar a 
donar exemple des del saló de plenaris.

S'estrenen en la imminent Fira i festes de sant 
Joan i sant Pere...
Són dies de molta intensitat organitzativa perquè 
les nostres festes per excel·lència surten el millor 
possible. Hi ha moltíssima gent implicada, 
capitanejada pel regidor de Festes, Marc Albella, 
que ens posen les coses molt més fàcils. Esperem 
que tothom, vinarossencs i vinarossenques 
de totes les edats, i tota la gent que ens visita, 
puguem gaudir-les amb la màxima intensitat 
possible.

"El nou col·legi Jaume I, 
l'ampliació del Vilaplana 
i  el nou centre de salut 
són els grans projectes 
a finalitzar en aquests 4 
anys"

"No ens cansarem de 
repetir que nosaltres hem 
vingut a sumar i construir. 
Hem vingut a treballar 
amb els 21 regidors"

"Volem que l'oposició 
fiscalitze la nostra acció 
de govern, però desitgem 
que ho faça d'una manera 
educada i constructiva. És 
hora de començar a donar 
exemple des del saló de 
plenaris"

"Tindre un pla integral 
d'emergències és una de 
les grans carències que 
hem de solucionar"

"El cartipàs per aquesta 
nova legislatura, incorpora 
algunes modificacions 
respecte a l'organització de 
l'anterior"
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La Unidad de Hospitalización a Domicilio (UHD) 
del Departamento de Salud de Vinaròs recibirá 
el próximo 24 de junio, en el marco de la Fira i 
Festes de Sant Joan i Sant Pere, el Alè Vinarossenc, 
distinción que otorga anualmente la Fundació Caixa 
Vinaròs. La UHD de Vinaròs fue implantada en 2008 
con el inicio de cursos formativos e inició su servicio 
en 2009 en las poblaciones de Vinaròs y Benicarló, 
con lo que cumple 10 años. 

Hasta entonces, el paciente era atendido en 
el hospital una o dos veces por semana, una 
ambulancia lo recogía a las 7 de la mañana para 

recibir atención en el centro hospitalario, con todas 
las molestias tanto para él como para su familia. 
Como explicaron ayer la coordinadora médica 
de la UHD Marian Segarra y la coordinadora de 
enfermería Isabel Fernández, acompañadas del 
presidente de la Fundació Caixa Vinaròs, Manuel 
Molinos, de este modo, comenzó la actividad 
asistencial de esta nueva unidad en la que 
trabajaban en su inicio 2 médicos, 4 enfermeras y 1 
auxiliar de enfermería. El primer paciente atendido 
fue un varón de 78 años con patología oncológica 
en fase paliativa. 
La cobertura asistencial de la Unidad de 
Hospitalización a Domicilio (UHD) del Departament 
de Salut de Vinaròs fue ampliada en enero de 2017 

a 5 municipios, con lo que la población asistida 
por esta unidad alcanza los 47.000 habitantes. 
Así, el equipo de profesionales de la UHD, en 
coordinación con los equipos asistenciales de 
Atención Primaria, ofrece atención domiciliaria 
a los municipios de Vinaròs,  Benicarló, Alcalà de 
Xivert, Peñíscola y Santa Magdalena de Polpís. 

Pacientes crónicos, postquirúrgicos y paliativos
La Unidad de Hospitalización a Domicilio realiza 
el seguimiento domiciliario de los pacientes con 
patologías crónicas, agudas, postquirúrgicas 
y paliativas que tras un diagnóstico médico 
precisan cuidados hospitalarios que pueden ser 
dispensados en sus propias viviendas. De esta 
forma, los pacientes derivados a este servicio 
son valorados en un primer momento por el 
personal de la UHD atendiendo a criterios clínicos, 
sociales y geográficos y, según los resultados de 
la valoración, se opta por su ingreso hospitalario 
o por su ingreso en la Unidad de Hospitalización 
a Domicilio, donde reciben los cuidados pautados 
hasta su alta definitiva.

Equipos coordinados con los centros de salud
La UHD del Departament de Salut de Vinaròs 
está compuesta por un equipo humano formado 
por 10 profesionales, de los que 3 son personal 
facultativo, 6 personal de Enfermería y 1 personal 
técnico en cuidados auxiliares de enfermería. 
Este equipo asume la totalidad de la población 
asistida en coordinación con los equipos de 
atención primaria de los centros de salud de los 
municipios a los que dan cobertura. De esta forma,  
ambos equipos establecen una planificación de 
cuidados y un calendario asistencial, además de la 
gestión de avisos urgentes por parte del Centro de 
Información y Coordinación de Urgencias (CICU). 
El horario asistencial es de 8 a 22 horas durante los 
365 días del año.
El equipo además presta el apoyo a los equipos 
de Atención Primaria de los centros de salud y 
consultorios auxiliares de todo el departamento 
para la atención a los pacientes que precisan 
cuidados paliativos en su domicilio

La Unidad de Hospitalización a Domicilio, 
Alè Vinarossenc 2019
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Flota de vehículos e Historia clínica 
electrónica
Las mejoras en esta unidad han continuado 
durante los últimos años y en julio de 2017, 
el Hospital Comarcal de Vinaròs puso a 
disposición del personal de la Unidad de 
Hospitalización a Domicilio un total de 5 
nuevos vehículos, que se sumaron a los 
cedidos por los ayuntamientos de Alcalà de 
Xivert y Peñíscola. Con esto, la Conselleria 
de Sanitat Universal i Salut Pública puso fin 
al uso de los automóviles personales para 
los desplazamientos a los domicilios.
Las profesionales cuentan también con la 
accesibilidad de los datos clínicos de los 
pacientes tras la implantación del módulo 
de historia clínica electrónica que está 
disponible desde 2018.

  La UHD evita desplazamientos al 
hospital
Las unidades de hospitalización a domicilio 
son una alternativa a la hospitalización 
convencional que permite dispensar 
tratamiento y cuidados propios del hospital 
en el domicilio de la persona enferma, 
manteniendo la calidad asistencial y 
proporcionando una mayor comodidad 
al enfermo y sus familiares; así mismo 
contribuye a una utilización más eficiente 
de los recursos sanitarios disponibles.
La Unidad de Hospitalización a Domicilio, 
además de asistir a los pacientes 
enfermos ingresados en sus casas evita 
desplazamientos al hospital para la 
realización de diversas técnicas.
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- Sobremesas - 
- Portátiles -  

- Equipos Gaming -
- Smartphones -
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Taller o  Domicilio
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SERVICIO TÉCNICO INFORMÁTICO

Reparación PCs

Reparación Cónsolas

Reparación Apple

Servicio a Empresas

País Valencià, 11      VINARÒS     t. 964 45 56 60       http://www.pcbox.comFinanciación hasta 10 meses sin intereses. Consulta las condiciones de pago

CONTROL DE PRESENCIA
de horarios para 
cumplir la normativa 
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a su alcance 

CONTROL TOTAL
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Dentro de unos días finalizará la exposición 
montada en la sede de “Amics de Vinaròs” 
relacionada con “les casetes de camp de 
Vinaròs”, bajo la obra pictórica del bien 
recordado D. José Molés Puell.
Después del éxito obtenido en esta 
exposición, y siendo muchas las personas 
que han pasado a visitarla, aprovechando la 
amistad con la familia Molés-Molinos y con 
Pili, le he propuesto realizar esta entrevista, 
la cual ha aceptado contestando a todas las 
preguntas que le hemos realizado, cosa que 
le agradecemos sinceramente.

_Pili, ¿cuál es el motivo de esta exposición 
con cuadros de tu padre D. José Molés Puell 
en la “Sala d´exposicions Juan Català” de la 
sociedad cultural “Amics de Vinaròs”?
. El motivo es que “Amics de Vinaròs” están 
dando a conocer este año el “Any vinarossenc 
de la pedra seca”. Yo les indiqué que tenía 
en casa bastante obra de  mi padre con esta 
temática, y decidimos montar esta exposición 
bajo el título de “”Casetes de camp de Vinaròs”. 
Esto biene  al caso, de haber nombrado 
la UNESCO “Patrimonio Inmortal de la 
Humanidad” a esta clase de edificaciones.

_Que recuerdos tienes de tu padre en sus 
facetas artísticas y culturales.
. A mi padre lo recuerdo en casa o bien 
leyendo, o bien dibujando o pintando. 
También recuerdo su afición a escribir. Realizó 
bastantes artículos para el “Diariet” del cual en 
el año 1957 fue co-fundador. En su faceta de 
amante de la fiesta taurina realizó artículos 
bajo el pseudónimo de “Joselito”, los cuales 
se publicaron el en “Diariet”, y también 

algunos de ellos, en el periódico provincial 
“Mediterráneo”.
_A tu padre le enseñó el oficio de pintor y 
decorador su padre D. José Molés Andreu, 
tu abuelo. ¿Tú no has seguido con esta 
profesión o afición?
. Yo creo que esta rama artística le tiene que 
nacer a una persona, y tanto a mí, como a 
mi hermana Rosa María, la verdad es no nos 
dedicamos a este oficio y deseamos realizar 
otra clase de estudios. Si nosotras no tuvimos 
afición, mira si tuvo afición mi abuelo, que 
estudió arte en la “Real Academia de Bellas 
Artes de San Carlos” de Valencia. El restauró y 
pintó la capilla del “Santissim” de la arciprestal 
de “La Asunción” de Vinaròs, y que por cierto 
tuvo como ayudante a su hijo, mi padre. A mí 
me queda la satisfacción de poder enseñar a 
la gente su obra.

_¿Deseas añadir alguna cosa para finalizar 
la entrevista?
. Agradecer a “Amics de Vinaròs” el montaje 
de esta ya tercera exposición con obra 
de mi padre, también a la gente que ha 
venido a visitarla. Me gustaría que vinieran 
los herederos de los propietarios de estas 
“casetes” para ver si ellos conocen la caseta 
donde seguro irían de pequeños a jugar.

Pues por mi parte Pili, agradecerte esta 
entrevista, y como homenaje a tu padre 
D. José Molés Puell, vamos a publicar de 
nuevo una de las entrevistas que le realicé, 
concretamente el 27 de agosto de 1994, 
donde él nos cuenta como fue la fundación 
de nuestro “Diariet”.

Entrevista a fondo con: Pili Molés Molinos

Pili Molés

Con Pili

Pili con sus padres

José Molés Puell
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EMILI FONOLLOSA

Inglaterra, Argentina, Chile, Rumanía, Bolivia, 
Colombia, Serbia-Montenegro, Santo Domingo, 
Arabia Saudí… son algunos de los países en los que 
la experiencia, el ingenio y el trabajo constante de 
la vinarocense Alegría Adell Julián ha dejado huella 
en la depuración de aguas, desde su responsabilidad 
como jefa de proyectos, primero desde Inglaterra 
y después desde Madrid, aunque con continuos 
desplazamientos para seguir de cerca cada uno de 
ellos.
Veinte años dedicados laboralmente, además 
de tres grados universitarios (Técnico Industrial, 
Industrial Superior y Ciencia y Medio Ambiente) 
y otros tantos másters   (Aguas Contaminada, 
Negocios y Administración) hacen de Alegría, 
nacida en Vinaròs hace 46 años, toda una experta 
en el tratamiento del agua.
  Comenzó trabajando en Londres, con 25 años 
de edad, en el departamento de procesos de 
una consultoría de ingeniería, donde se decide al 
estudio del tipo de tratamiento más indicado para 
depuradoras y potabilizadoras, para lo que se tiene 
en cuenta donde se instalará, la calidad del agua 
a tratar, la inversión disponible, mantenimiento, 
factores medio ambientales… “El agua residual, 
la potable y la desalación-yo me dedico a las 
depuradoras, potabilizadoras y desaladoras- es 
algo para lo que la ciudadanía debería estar más 
concienciada y saber que cuando sale el agua del 
grifo, hay detrás todo un mundo complejo que no 
es barato”. Aunque el estado aporta las inversiones 
para depurar y tratar el agua, “también pagamos 
nosotros, los ciudadanos, con la factura del agua, 
que debe ser siempre lo más razonable posible”. 
Tras 5 años y medio trabajando en Inglaterra, 

viajando con frecuencia a Argentina y Chile, a 
donde era enviada aprovechando el idioma, se 
instaló en el 2003 en Madrid ejerciendo desde el 
primer momento como jefa de proyectos, una 
línea de actuación diferente a la que seguía en 
Inglaterra. “El jefe de proyecto tiene relación con 
el cliente que construye/explota la instalación y 
los departamentos técnicos de la empresa que 
la diseña, primero se trabajan proceso, después, 
estructuras y finalmente, instalaciones, de forma 
escalonada… pre-diseñar una depuradora sencilla 
puede tardarme 3 meses, pero si es grande y en 
detalle, puede llegar a los 10 ó 12 meses”. Alegría 
lleva además la preparación de los contratos que 
hay que firmar, el control de los gastos y que el 
cliente cumpla con los pagos. 
Ser una mujer no la reportado precisamente 
ventajas según en qué países ha estado trabajando, 
“Arabia es un país difícil si eres mujer, allí ejercía de 
jefa de proyecto siendo la única mujer. Pero quizá 
donde me haya sentido más cuestionada por ser 
mujer ingeniera ha sido en países de Sudamérica”.

“VOLVEMOS A ESTAR MAL EN DEPURACIÓN EN 
ESPAÑA”
En España, se felicita que la costa valenciana ya 
tenga un buen número de depuradoras, como en 
las poblaciones costeras del Baix Maestrat, aunque 
hayan tardado más de lo debido. “El Ministerio, en 
materia de depuración ha tardado a ponerse las pilas, 
aunque sean necesarias inversiones importantes”. 
Sin embargo, considera que “volvemos a estar mal”. 
Europa y las confederaciones están forzando a que 
la calidad del agua vertida a los ríos y los mares sea 
cada vez mejor, con un mejor tratamiento, “antes 
teníamos un pretratamiento, ahora ya tenemos 
en muchas plantas tratamiento secundario, pero 
cuando fueron diseñadas muchas depuradoras, 
no lo contemplaban así que hay que ir añadiendo 
mejoras como eliminación de nutrientes y 

tratamientos terciarios”. 
Ponía como ejemplo el río Manzanares de Madrid, 
cuya poca agua que tiene es residual-tratada, 
limpia porque todas las depuradoras tienen 
tratamiento terciario y eliminación de nutrientes, 
“si no lo tuvieran, los pocos patos y peces que hay 
no podrían vivir”.  “Si una depuradora no tiene un 
tratamiento avanzado, no elimina nutrientes como 
nitrógeno y fósforo que, al llegar a los ríos, generan 
muchas plantas que se comen el oxígeno y acaban 
llenos de algas y sin peces”.
Alegría Adell también ha trabajado en proyectos 
de plantas de reutilización de agua, que sirven 
para aprovecharla en el riego de parques, campos 
de golf, etc. Uno de los proyectos de los que se 
siente más orgullosa es prácticamente el único 
que ha hecho para España y fue para Barcelona. En 
una depuradora ubicada cerca de un acuífero que 
sufrió sobreexplotación en los años 70, se diseñó 
un tratamiento avanzado terciario.  El agua tratada 
se inyectaba en los puntos más enfocados al mar 
del acuífero, lo que permitió que no entrara el agua 
del mar, a la vez que se mejoraba la calidad del 
acuífero rellenándolo.

TRASVASE-DESALADORA
Respecto a si es preferible un trasvase o una 
desaladora, rechaza tener que elegir una de las dos 
opciones, “hay que analizar cada situación para 
ver qué opción interesa más, todas las soluciones 
hay que verlas desde el punto de vista técnico, 
en cuanto a inversión, explotación e impacto 
ambiental y social, no desde el político como se ha 
estado haciendo hasta ahora”. 
Alegría Adell, si no le “pilla” en sus periodos de 
estancia en el extranjero, regresa a Vinaròs en 
invierno al menos una vez al mes o mes y medio, 
“sobre todo para ver a mis padres porque se están 
haciendo mayores y quiero estar con ellos, en 
verano vengo más, porque el mar me atrae mucho”.

En Arabia, era la única mujer entre todos los técnicos

Talento vinarocense para garantizar la depuración 
de aguas en diversos países

Alegría Adell, desde su empresa en Madrid, es jefa de numerosos proyectos en el extranjero
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Colegio que representas 
Colegio Nuestra Señora de la Consolación
Edad:  10 años
Estudios:  4º de primaria
Aficiones: Bailar, patinar y jugar con mis amigos. 

¿Por qué decidiste presentarte para ser dama? 
Porque dicen que es una experiencia inolvidable 
e irrepetible.

¿Cómo viviste el acto de elección de las reinas 
en el auditorio?
 Con mucha ilusión.

Explica lo que más te gusta del colegio que 
representas 
El respeto entre todos y las actividades que se 
realizan dentro de los actos.

¿Qué acto es el que más te gusta de las fiestas 
y por qué? 
El de la inauguración de la feria porque me 
montaré en la atracción del canguro. 

Y si tuvieras que escoger el lugar que más te 
gusta de Vinaròs seria… 
La plaza de la Mera, el mercado y la playa.

Ariadne 
Pablos Polo

Reina 
Infantil
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Aina Cueco Arambul 
Col·legi o entitat que representes: Esplai 

Edat: 9 anys

Estudis: 4t de primària

Aficions: Ballar

Per què vas decidir presentar-te per a ser dama?
Perquè la meua germana va ser dama i em va agradar molt però 
sobretot la gran amistat que va fer en les altres dames

Com vas viure l’acte d’elecció de les reines que es va fer a 
l’auditori?  En molts de nervis

Explica el que més t’agrada o què destacaries del col·legi o 
l’entitat que representes
El que més m’agrada de l’Esplai és que ho passem molt bé perquè  
m’encanta ballar

Quin acte és el que més t’agrada de les festes i per què?
La proclamació perquè tinc moltes ganes que em fiquen la banda

I si hagueres d’escollir el lloc que més t’agrada de Vinaròs, quin 
seria? El passeig marítim i la platja

Ainhoa Sánchez Pedra
Col·legi o entitat que representes:  CEIP Assumpció

Edat: 8 anys

Estudis: 3r de primària

Aficions: Ballet

Per què vas decidir presentar-te per a ser dama?
Perquè el meu somni i el de ma mare era que fos dama.

Com vas viure l’acte d’elecció de les reines que es va fer a l’auditori? 
Molt emocionada i a la vegada molt contenta. 

Explica el que més t’agrada o què destacaries del col·legi o l’entitat 
que representes
M’agrada tot en general, però una miqueta més el pati, que és on jugo 
en les amigues i amics.

Quin acte és el que més t’agrada de les festes i per què?
L’acte d’elecció de la reina perquè em va semblar molt emocionant.

I si hagueres d’escollir el lloc que més t’agrada de Vinaròs, quin 
seria?
La platja, perquè m’agrada molt la mar

Fo
to

 | 
Vi

ct
or

 F
er

re
re

s

Us desitgem bones festes
de Sant Joan i Sant Pere!

C/ Sant Francesc, 62 - VINARÒS
Tel. 964 82 60 70
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Africa García Ribera
Col·legi o entitat que representes: Club de Tenis

Edat: 9 anys

Estudis: 3r de primària

Aficions: Fer ballet

Per què vas decidir presentar-te per a ser dama? 
Perquè tinc amigues que ho han sigut i me van dir que era una 
experiència molt xula

Com vas viure l’acte d’elecció de les reines que es va fer a 
l’auditori?  Molt nerviosa. Va ser molt xulo i encara que no vaig 
sortir reina, em vaig alegrar molt per la meua companya.

Explica el que més t’agrada o què destacaries del col·legi o 
l'entitat que representes
El parc infantil que tenen per a jugar

Quin acte és el que més t’agrada de les festes i per què?
La proclamació de dames i cavallers perque em donaran la banda, i 
seré oficialment dama de festes.

I si hagueres d’escollir el lloc que més t’agrada de Vinaròs, quin 
seria?
La platja

Cristina Angel Miras 
Col·legi o entitat que representes: Penya Barça Vinaròs

Edat: 8 anys

Estudis: 3r de primària 

Aficions: Ball i qualsevol esport

Per què vas decidir presentar-te per a ser dama? 
Desde molt menudeta m’ha fet molta il·lusió.

Com vas viure l’acte d’elecció de les reines que es va fer a l’auditori?  
En molts de nervis i emoció. 

Explica el que més t’agrada o què destacaries del col·legi o l’entitat 
que representes. 
Que fan molts actes, és una penya molt important i me mimen molt. 

Quin acte és el que més t’agrada de les festes i per què? 
La presentació i la festa del llangostí. La primera perquè estreno el tratge 
regional i me fa molta emoció l’acte: és quan de veritat te fan dama del 
poble. El llangostí perquè és una festa molt bonica i divertida al mig de 
l’estiu. 

I si hagueres d’escollir el lloc que més t’agrada de Vinaròs, quin seria?
 La plaça de l’església i ajuntament i la platja.
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Major, 36 - VINARÒS
Tel. 964 45 34 98

Gràcies per confiar en nosaltres.
Us desitgem Bones Festes...!

Vestim sempre
les millors
tradicions
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Cristina Giner Querol
Col·legi o entitat que representes: Peña Pan y Toros
Edat: 8 anys
Estudis: 3r de primària
Aficions: Pintar, dibuixar i nedar. També m’agrada molt jugar amb els meus 
amics a la placeta i banyar-me a l’estiu a la Platja de Vinaròs.

Per què vas decidir presentar-te per a ser dama? 
Per què em feia molta il·lusió poder participar més i des de dins en les Festes 
de Sant Joan i Sant Pere i poder representar a una entitat del poble.

Com vas viure l’acte d’elecció de les reines que es va fer a l’auditori?  Amb 
molta il·lusió i sorpresa. Estava una mica nerviosa per què era el primer acte en 
què participava com a dama del poble i em va agradar molt.

Explica el que més t’agrada o què destacaries del col·legi o l’entitat que 
representes.  El que més m’agrada són les festes tan boniques i divertides 
que fem al Tentadero de la Pan y Toros, sempre ens ho passem molt bé. Aquest 
any és el 60 aniversari de la Peña i segur que s’organitzarà una gran festa per 
a celebrar-ho.

Quin acte és el que més t’agrada de les festes i per què? L’acte que més 
m’agrada és la Proclamació de les Dames i Reines i també la Festa del Llagostí. 
També la tarde de la desfilada de nanos i gegants és molt divertida.

I si hagueres d’escollir el lloc que més t’agrada de Vinaròs, quin seria? 
El lloc que més m’agrada de Vinaròs és el seu passeig i les seves platges blaves 
on tots els estius ens banyem i juguem amb la família i amics. També m’agrada 
molt la seua ermita.

Dani Fleta Callejón
Col·legi o entitat que representes: CEIP Sant Sebastià

Edat: 10 anys

Estudis: 4t de primària

Aficions: Plantar hortalisses, jugar a futbol, fer senderisme, anar 
de “parranda”

Per què vas decidir presentar-te com a cavaller? 
Perquè vaig pensar que ser cavaller seria guay i no ho havia 
provat mai.

Com vas viure l’acte d’elecció dels reis/reines que es va fer a 
l’auditori? Va ser molt emotiu i amb moltes ganes de sortir rei

Explica el que més t’agrada o què destacaries del col·legi o 
l’entitat que representes
La festa de fi de curs, treballar, sortir al pati…

Quin acte és el que més t’agrada de les festes i per què? 
Anar a la fira

I si hagueres d’escollir el lloc que més t’agrada de Vinaròs, 
quin seria?
El passeig

964 450 085

Subscriviu-vos a 
El Diariet
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Daniela Juan Oliver 
Col·legi o entitat que representes: Acadèmia de ball “Locura” 
Edat: 8 anys
Estudis: 3r de primària 
Aficions: El ball

Per què vas decidir presentar-te per a ser dama?
Des de molt menuda vaig a veure la presentació de dames en els 
meus pares i amics i quan veia a les dames infantils sempre li deia a 
la meva mare que jo també ho volia ser. Això any rere any fins que, 
arribat el moment, la meva mare m’ho va preguntar i li vaig dir que 
si de seguida.

Com vas viure l’acte d’elecció de les reines que es va fer a 
l’auditori?  
En molt de nervis

Explica el que més t’agrada o què destacaries del col·legi o 
l’entitat que representes
El que mes m’agrada és que ballem i a mi m’agrada molt. Destacaria 
els festivals que fem perquè m’ho passo súper bé i m’encanta pujar a 
l’escenari.

Quin acte és el que més t’agrada de les festes i per què? 
La presentació de les dames i cavallers

I si hagueres d’escollir el lloc que més t’agrada de Vinaròs, quin 
seria?
M’agrada tot de Vinaròs però el que més m’agrada és l’ermita, la platja 
i l’ambient.

Daniela Moles Borrego
Colegio o entidad que representas: Padel Stroke

Edat: 9 años

Estudios: 3º de primaria

Aficions: Ballet y pintar

¿Porqué decidiste presentarte como dama?
Porque me hacía mucha ilusión

¿Cómo viviste el acto de elección de las reinas en el auditorio? 
Muy nerviosa hasta el momento que se dijo

Explica qué es lo que más te gusta o destacarías del colegio o la entidad 
que representas 
Que puedo jugar siempre con mi padre o mi hermano

¿Qué acto es el que más te gusta de las fiestas y por qué?
La feria

Si tuvieras que escoger un lugar de Vinaròs, ¿cual seria?
 La ermita
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Gema Guerrero Amela 
Col·legi o entitat que representes: CEIP Manuel Foguet 
Edat:  10 anys 
Estudis: 4t de primària
Aficions: Llegir, cantar, fer manualitats, jugar a videojocs i viatjar.
Per què vas decidir presentar-te per a ser dama? Per viure les festes 
de Sant Joan i Sant Pere des d’ un punt de vista diferent representant 
a l’escola i gaudir-les amb les meves companyes i companys de la cort 
d’honor.
Com vas viure l’acte d’elecció de les reines que es va fer a l’auditori? 
Va ser un acte molt emotiu que esperava amb il·lusió. Tinc molt bons 
records d’ aquell dia, des del moment en què ens van rebre Carmina, 
Ángela i Marc Albella a les dames i cavallers per assajar fins que va acabar 
l’acte i vam felicitar a les que seran les nostres reines. Realment va ser un 
dia màgic, és un acte molt bonic, tal com m’havien avançat.
Explica el que més t’agrada o què destacaries del col·legi o l’entitat 
que representes. M’ agrada tot de la meva escola, sobre tot els companys 
i companyes però també els i les mestres que, a més d’ ensenyar-nos 
coneixements i valors, ho fan amb molta estima.
També destaco les instal·lacions com el pati, què és molt ampli amb zona 
de grans i una altra d’infantil.
Quin acte és el que més t’agrada de les festes i per què? Després 
de l´elecció de reina o rei, el de la proclamació és molt especial per la 
solemnitat i el que representa. També em fa il·lusió la inauguració de la 
fira i suposo que l’ any que ve tindre molts més actes que afegir a aquesta 
llista. 
I si hagueres d’escollir el lloc que més t’agrada de Vinaròs, quin 
seria? L’ ermita, pel seu entorn natural, perquè podem jugar els xiquets 
i xiquetes i passar-ho molt be, perquè allí tenim els nostres patrons i 
podem gaudir d’unes vistes molt boniques.

Gemma Mones Guillem
Col·legi o entitat que representes: Club de Natació Vinaròs

Edat: 9 anys

Estudis: 4t de primària

Aficions: Dibuixar i fer manualitats
  
Per què vas decidir presentar-te per a ser dama?
Perquè quan la meva germana va ser dama vaig poder conèixer de prop 
les festes i me van encantar.
 
Com vas viure l’acte d’elecció de les reines que es va fer a l’auditori?
Amb una mica de nervis i molta il·lusió.
 
Explica el que  més  t’agrada  o  què  destacaries del  col·legi  o 
l’entitat que representes
L’ ambient de germanor i de dedicació a l’esport de la natació
 
Quin acte és el que més t’agrada de les festes i per què?
Me n’agraden molts, però la traca especialment
 
I si hagueres d’escollir el lloc que més t’agrada de Vinaròs, quin seria?
L’ Ermita

C/ PILAR 28 - VINARÒS

T. 964 45 91 06
C/ BAYER 16 -  CASTELLÓN

T. 964 86 32 47

¡FELICES FIESTAS!
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Lara Folch Julve
Col·legi o entitat que representes: CEIP Misericòrdia

Edat: 8 anys

Estudis: 3r de primària

Aficions: Escoltar música, fer experiments i disfressar-me.

Per què vas decidir presentar-te per a ser dama? Perquè em feia 
molta il·lusió formar part de la Cort d’Honor de les festes i representar 
el meu col·legi.

Com vas viure l’acte d’elecció de les reines que es va fer a 
l’auditori?  Molt il·lusionada.

Explica el que més t’agrada o què destacaries del col·legi o 
l’entitat que representes
El que més m’agrada del meu cole són els i les mestres, les tablets, la 
coral, l’educació física i moltes més coses com jugar en els meus amics 
i amigues a l’hora del pati, etc.

Quin acte és el que més t’agrada de les festes i per què? La 
Proclamació de les Reines, Dames i Cavallers perquè és un acte molt 
bonic i emotiu. 

I si hagueres d’escollir el lloc que més t’agrada de Vinaròs, quin 
seria? Hi ha molts, però la platja és un dels que més m´agrada.

Nikita Llobet Krytskikh
Col·legi o entitat que representes: Col·legi Divina Providencia

Edat: 10 anys

Estudis: 4t de primària

Aficions: Virtuals

Per què vas decidir presentar-te com a cavaller?
Per viure una nova experiència

Com vas viure l’acte d’elecció dels reis/reines que es va fer a l’auditori?
Amb molts nervis

Explica el que més t’agrada o què destacaries del col·legi que 
representes
La forma d’estudiar

Quin acte és el que més t’agrada de les festes i perquè?
L’acte del Rei, perquè és una experiencia única i inoblidable

I si hagueres d’escollir el lloc que més t’agrada de Vinaròs, quin seria?
El passeig
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Teva Beltrán Tena
Col·legi o entitat que representes: United Vinaròs CF

Edat: 10 anys

Estudis: 4t de primària

Aficions: La dansa

Per què vas decidir presentar-te per a ser dama?
Perquè volia gaudir de les festes del meu poble, d’una manera especial 
i única.

Com vas viure l’acte d’elecció de les reines que es va fer a l’auditori? 
Estava molt nerviosa, no podia ni obrir el sobre.

Explica el que més t’agrada o què destacaries del col·legi o 
l’entitat que representes
És una entitat que fomenta l’esport, el companyerisme, els hàbits 
saludables i l’amistat.

Quin acte és el que més t’agrada de les festes i per què?
La proclamació del dia 21, perquè és la primera vegada que ens 
vestim amb el tratge típic de Vinaròs i ens entreguen la banda de 
dama infantil.

I si hagueres d’escollir el lloc que més t’agrada de Vinaròs, quin 
seria?
El passeig marítim, des de Blasco Ibáñez fins a Fora Forat.

Triana Hue 
Borrás Manzano
Col·legi o entitat que representes: Societat Musical la Alianza  de 
Vinaròs

Edat: 9 anys

Estudis: 3r de primària

Aficions: Ballar, llegir, la música i banyar-me a la piscina

Per què vas decidir presentar-te per a ser dama? Perquè em feia 
molta il·lusió representar a l’Associació Musical la Alianza en les festes 
de Vinaròs

Com vas viure l’acte d’elecció de les reines que es va fer a l’auditori?  
Per mi va ser molt emocionant

Explica el que més t’agrada o què destacaries del col·legi o l’entitat 
que representes?
 El fet d’aprendre música i tocar instruments

Quin acte és el que més t’agrada de les festes i per què? La imposició 
de bandes, en la qual participa la banda de música

I si hagueres d’escollir el lloc que més t’agrada de Vinaròs, quin 
seria? El passeig marítim
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Vicent Ramírez Pla
Col·legi o entitat que representes: Grup Folklòric “Les Camaraes” de 
Vinaròs

Edat: 9 anys 

Estudis: 3r de primària

Aficions: Ballar, dibuixar i música

Per què vas decidir presentar-te com a cavaller?
Perquè he sigut durant 3 anys acompanyant de dames infantils i 
enguany volia ser jo el representant.

Com vas viure l’acte d’elecció dels reis/reines que es va fer a 
l’auditori? En molts de nervis i en il·lusió.

Explica el que més t’agrada o què destacaries del col·legi o l’entitat 
que representes?
 Aprendre el ball típic del poble i la bona germanor que tenim.

Quin acte és el que més t’agrada de les festes i per què? La 
presentació perquè serà l’acte més important per a mi i la inauguració 
de la fira perquè serà a on gaudiré.

I si hagueres d’escollir el lloc que més t’agrada de Vinaròs, quin 
seria?
La platja.

¡ LA CALIDAD DE SIEMPRE
AL MEJOR PRECIO !

GASOLINERAS TORRES
CTRA. N-340

AVDA. CASTELLÓN, 30
VINARÒS

PAGO EN EFECTIVO
O CON TARJETA

24h.

¡Les desea

Felices Fiestas!

Del 25 de junio al 22 de julio
Del 23 de julio al 20 de agosto

964 45 44 12
652 59 29 63

www.vinarosnews.net

Seguiu al Vinaròs.News 
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Entitat que representes: Cofradia de 
pescadors San Pedro
Edat: 17 anys
Estudis: 1r batxilerat
En un futur t’agradaria dedicar-te a: 
Alguna relacionat amb la medicina.
Un llibre: ‘El día que sueñes con flores 
salvajes’
Música preferida: M’agraden tots els 
estils.
Una afició: Hípica, sens dupte
Una pel·lícula: Lo mejor de mí
Un lloc de Vinaròs: El passeig

Com vas decidir presentar-te per a 
dama?
Vaig decidir presentar-me com a 
dama, ja que sabia que al meu avi li 
feia moltíssima il·lusió, que la seva néta 
representés una entitat tan important 
per a n’ell. A més, la meva germana 
també ho va ser en el seu moment, i 
guardo molt bon record. 

Què et sembla que per primera 
vegada hi hagi també cavallers a la 
cort d’honor?
Em sembla una bona idea, ja que 

tots haurien de tenir les mateixes 
possibilitats, en aquest cas, de 
representar el seu poble.

Quin és el primer record que tens de 
les festes de Sant Joan i Sant Pere?
El record que sens dubte, sempre 
guardaré de les festes de Sant Joan i 
Sant Pere, són aquelles nits de fira amb 
el meu avi i tota la meva família.

Què destacaries de l'entitat que 
representes?
El que destacaria de l'entitat que 
represento, és que per a mi, defineix a 
la perfecció Vinaròs. Eixe poble de mar, 
de peix ... de tradició marinera.

Quin és el moment que més esperes 
de les festes o l’acte que més 
t’agrada?
Sens dubte, el sopar de gala.

Si tingueres l' oportunitat de canviar 
alguna cosa o presentar una nova 
iniciativa per a les festes, què seria?
M'agraden tal com són

Carmen 
Espuny Simó

Arcipreste Bono, 3 - Telf. 964 459 986 - www.odontoespai.com

SANT JOAN 
I SANT PERE 

BONES 
FESTES

restaurant Les Moles 
d’Ulldecona, amb una 
estrella Michelin i un 
Sol Repsol, és un re-
ferent gastronòmic del 

nostre territori. El xef i propietari 
Jeroni Castell, ha fet de la seva 
cuina un joc que enamora els 
nuvis que es casen a Les Mo-
les. El producte de qualitat, de 
proximitat i la creativitat són les 
eines fonamentals de la seva 
cuina. 
Recentment Les Moles ha fet 
una profunda renovació de les 

seves instal•lacions exteriors, 
millorant i potenciant les dife-
rents zones que ja hi havia en 
el passat. Amb més dels 6000 
m2 de jardins, els casaments a 
Les Moles tenen infi nites possi-
bilitats i espai per a tot. Per a les 
cerimònies, els jardins compten 
amb una zona dissenyada es-
pecialment per poder acollir 
tots els invitats al voltant d’una 
majestuosa taula de ferro oxi-
dat situada davant les parets 
d’una antiga pedrera i rodeja-
da de plantes i fl ors. Per fer els 

aperitius, trobem una enorme 
pèrgola diàfana amb vistes 
als jardins i a la pedrera, on es 
combinen taules de peu amb 
zones amb sofàs. Per al ban-
quet, els nuvis podran escollir si 
volen celebrar-lo a l’interior del 
saló envidriat o fora als jardins, 
envoltats de plantes i arbres au-
tòctons. La zona exterior també 
compta amb un escenari fi x, 
situat just al centre dels jardins 
i al costat de la zona de barra 
lliure, on després es pot conti-
nuar la festa amb alguna ban-
da en directe o un discjòquei. 
I per als que necessiten una 
mica més d’intimitat, els jardins 
de Les Moles compten també 
amb una zona chillout amb so-
fàs i una il•luminació més tènue 
i relaxada. 
Els casaments a Les Moles es 
caracteritzen per la seva atenció 
personalitzada, per la cura dels 
detalls i per la creació d’atmos-
feres úniques pensades espa-
cialment per a cada situació. 
Segons la seva fi losofi a, cada 
parella és diferent i per això no 
poden haver-hi dos celebra-
cions iguals. 

    Digues “Sí, vull” 
als jardins de 

        Les Moles

E

Restaurant Les Moles
Ctra. La Sénia, km 2

43550 Ulldecona (Tarragona)
977 57 32 23

lesmoles@lesmoles.com
www.lesmoles.com
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El 
r e s t a u r a n t 
Les Moles 
d ’ U l l d e c o n a , 
amb una estrella 
Michelin i un 
Sol Repsol, és 

un referent gastronòmic del 
nostre territori. El xef i propietari 
Jeroni Castell, ha fet de la seva 
cuina un joc que enamora els 
nuvis que es casen a Les Moles. 
El producte de qualitat, de 
proximitat i la creativitat són 
les eines fonamentals de la seva 
cuina. 

Recentment Les Moles ha fet una 
profunda renovació de les seves 
instal·lacions exteriors, millorant 
i potenciant les diferents zones 
que ja hi havia en el passat. Amb 
més dels 6000 m2 de jardins, els 
casaments a Les Moles tenen 
infinites possibilitats i espai per 
a tot. Per a les cerimònies, els 
jardins compten amb una zona 
dissenyada especialment per 
poder acollir tots els invitats al 
voltant d’una majestuosa taula 
de ferro oxidat, situada davant 
les parets d’una antiga pedrera 

i rodejada de plantes i flors. Per 
fer els aperitius, trobem una 
enorme pèrgola diàfana amb 
vistes als jardins i a la pedrera, 
on es combinen taules de peu 
amb zones amb sofàs. Per al 
banquet, els nuvis podran 
escollir si volen celebrar-lo a 
l’interior del saló envidriat o 
fora als jardins, envoltats de 
plantes i arbres autòctons. La 
zona exterior també compta 
amb un escenari fix, situat just 
al centre dels jardins i al costat 
de la zona de barra lliure, on 
després es pot continuar la 
festa amb alguna banda en 
directe o un discjòquei. I per 
als que necessiten una mica 
més d’intimitat, els jardins de 
Les Moles compten també amb 
una zona chillout amb sofàs i 
una il·luminació més tènue i 
relaxada. 
Els casaments a Les Moles 
es caracteritzen per la seva 
atenció personalitzada, per 
la cura dels detalls i per la 
creació d’atmosferes úniques 
pensades espacialment per a 
cada situació. Segons la seva 
filosofia, cada parella és diferent 
i per això no poden haver-hi dos 
celebracions iguals. 

restaurant Les Moles 
d’Ulldecona, amb una 
estrella Michelin i un 
Sol Repsol, és un re-
ferent gastronòmic del 

nostre territori. El xef i propietari 
Jeroni Castell, ha fet de la seva 
cuina un joc que enamora els 
nuvis que es casen a Les Mo-
les. El producte de qualitat, de 
proximitat i la creativitat són les 
eines fonamentals de la seva 
cuina. 
Recentment Les Moles ha fet 
una profunda renovació de les 

seves instal•lacions exteriors, 
millorant i potenciant les dife-
rents zones que ja hi havia en 
el passat. Amb més dels 6000 
m2 de jardins, els casaments a 
Les Moles tenen infi nites possi-
bilitats i espai per a tot. Per a les 
cerimònies, els jardins compten 
amb una zona dissenyada es-
pecialment per poder acollir 
tots els invitats al voltant d’una 
majestuosa taula de ferro oxi-
dat situada davant les parets 
d’una antiga pedrera i rodeja-
da de plantes i fl ors. Per fer els 

aperitius, trobem una enorme 
pèrgola diàfana amb vistes 
als jardins i a la pedrera, on es 
combinen taules de peu amb 
zones amb sofàs. Per al ban-
quet, els nuvis podran escollir si 
volen celebrar-lo a l’interior del 
saló envidriat o fora als jardins, 
envoltats de plantes i arbres au-
tòctons. La zona exterior també 
compta amb un escenari fi x, 
situat just al centre dels jardins 
i al costat de la zona de barra 
lliure, on després es pot conti-
nuar la festa amb alguna ban-
da en directe o un discjòquei. 
I per als que necessiten una 
mica més d’intimitat, els jardins 
de Les Moles compten també 
amb una zona chillout amb so-
fàs i una il•luminació més tènue 
i relaxada. 
Els casaments a Les Moles es 
caracteritzen per la seva atenció 
personalitzada, per la cura dels 
detalls i per la creació d’atmos-
feres úniques pensades espa-
cialment per a cada situació. 
Segons la seva fi losofi a, cada 
parella és diferent i per això no 
poden haver-hi dos celebra-
cions iguals. 

    Digues “Sí, vull” 
als jardins de 

        Les Moles

E

Restaurant Les Moles
Ctra. La Sénia, km 2

43550 Ulldecona (Tarragona)
977 57 32 23

lesmoles@lesmoles.com
www.lesmoles.com

Digues“Sí, vull”
   als jardins de

    Les Moles

publireportatge

Reina Major
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restaurant Les Moles 
d’Ulldecona, amb una 
estrella Michelin i un 
Sol Repsol, és un re-
ferent gastronòmic del 

nostre territori. El xef i propietari 
Jeroni Castell, ha fet de la seva 
cuina un joc que enamora els 
nuvis que es casen a Les Mo-
les. El producte de qualitat, de 
proximitat i la creativitat són les 
eines fonamentals de la seva 
cuina. 
Recentment Les Moles ha fet 
una profunda renovació de les 

seves instal•lacions exteriors, 
millorant i potenciant les dife-
rents zones que ja hi havia en 
el passat. Amb més dels 6000 
m2 de jardins, els casaments a 
Les Moles tenen infi nites possi-
bilitats i espai per a tot. Per a les 
cerimònies, els jardins compten 
amb una zona dissenyada es-
pecialment per poder acollir 
tots els invitats al voltant d’una 
majestuosa taula de ferro oxi-
dat situada davant les parets 
d’una antiga pedrera i rodeja-
da de plantes i fl ors. Per fer els 

aperitius, trobem una enorme 
pèrgola diàfana amb vistes 
als jardins i a la pedrera, on es 
combinen taules de peu amb 
zones amb sofàs. Per al ban-
quet, els nuvis podran escollir si 
volen celebrar-lo a l’interior del 
saló envidriat o fora als jardins, 
envoltats de plantes i arbres au-
tòctons. La zona exterior també 
compta amb un escenari fi x, 
situat just al centre dels jardins 
i al costat de la zona de barra 
lliure, on després es pot conti-
nuar la festa amb alguna ban-
da en directe o un discjòquei. 
I per als que necessiten una 
mica més d’intimitat, els jardins 
de Les Moles compten també 
amb una zona chillout amb so-
fàs i una il•luminació més tènue 
i relaxada. 
Els casaments a Les Moles es 
caracteritzen per la seva atenció 
personalitzada, per la cura dels 
detalls i per la creació d’atmos-
feres úniques pensades espa-
cialment per a cada situació. 
Segons la seva fi losofi a, cada 
parella és diferent i per això no 
poden haver-hi dos celebra-
cions iguals. 

    Digues “Sí, vull” 
als jardins de 

        Les Moles

E

Restaurant Les Moles
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43550 Ulldecona (Tarragona)
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lesmoles@lesmoles.com
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r e s t a u r a n t 
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d ’ U l l d e c o n a , 
amb una estrella 
Michelin i un 
Sol Repsol, és 

un referent gastronòmic del 
nostre territori. El xef i propietari 
Jeroni Castell, ha fet de la seva 
cuina un joc que enamora els 
nuvis que es casen a Les Moles. 
El producte de qualitat, de 
proximitat i la creativitat són 
les eines fonamentals de la seva 
cuina. 

Recentment Les Moles ha fet una 
profunda renovació de les seves 
instal·lacions exteriors, millorant 
i potenciant les diferents zones 
que ja hi havia en el passat. Amb 
més dels 6000 m2 de jardins, els 
casaments a Les Moles tenen 
infinites possibilitats i espai per 
a tot. Per a les cerimònies, els 
jardins compten amb una zona 
dissenyada especialment per 
poder acollir tots els invitats al 
voltant d’una majestuosa taula 
de ferro oxidat, situada davant 
les parets d’una antiga pedrera 

i rodejada de plantes i flors. Per 
fer els aperitius, trobem una 
enorme pèrgola diàfana amb 
vistes als jardins i a la pedrera, 
on es combinen taules de peu 
amb zones amb sofàs. Per al 
banquet, els nuvis podran 
escollir si volen celebrar-lo a 
l’interior del saló envidriat o 
fora als jardins, envoltats de 
plantes i arbres autòctons. La 
zona exterior també compta 
amb un escenari fix, situat just 
al centre dels jardins i al costat 
de la zona de barra lliure, on 
després es pot continuar la 
festa amb alguna banda en 
directe o un discjòquei. I per 
als que necessiten una mica 
més d’intimitat, els jardins de 
Les Moles compten també amb 
una zona chillout amb sofàs i 
una il·luminació més tènue i 
relaxada. 
Els casaments a Les Moles 
es caracteritzen per la seva 
atenció personalitzada, per 
la cura dels detalls i per la 
creació d’atmosferes úniques 
pensades espacialment per a 
cada situació. Segons la seva 
filosofia, cada parella és diferent 
i per això no poden haver-hi dos 
celebracions iguals. 

restaurant Les Moles 
d’Ulldecona, amb una 
estrella Michelin i un 
Sol Repsol, és un re-
ferent gastronòmic del 

nostre territori. El xef i propietari 
Jeroni Castell, ha fet de la seva 
cuina un joc que enamora els 
nuvis que es casen a Les Mo-
les. El producte de qualitat, de 
proximitat i la creativitat són les 
eines fonamentals de la seva 
cuina. 
Recentment Les Moles ha fet 
una profunda renovació de les 

seves instal•lacions exteriors, 
millorant i potenciant les dife-
rents zones que ja hi havia en 
el passat. Amb més dels 6000 
m2 de jardins, els casaments a 
Les Moles tenen infi nites possi-
bilitats i espai per a tot. Per a les 
cerimònies, els jardins compten 
amb una zona dissenyada es-
pecialment per poder acollir 
tots els invitats al voltant d’una 
majestuosa taula de ferro oxi-
dat situada davant les parets 
d’una antiga pedrera i rodeja-
da de plantes i fl ors. Per fer els 

aperitius, trobem una enorme 
pèrgola diàfana amb vistes 
als jardins i a la pedrera, on es 
combinen taules de peu amb 
zones amb sofàs. Per al ban-
quet, els nuvis podran escollir si 
volen celebrar-lo a l’interior del 
saló envidriat o fora als jardins, 
envoltats de plantes i arbres au-
tòctons. La zona exterior també 
compta amb un escenari fi x, 
situat just al centre dels jardins 
i al costat de la zona de barra 
lliure, on després es pot conti-
nuar la festa amb alguna ban-
da en directe o un discjòquei. 
I per als que necessiten una 
mica més d’intimitat, els jardins 
de Les Moles compten també 
amb una zona chillout amb so-
fàs i una il•luminació més tènue 
i relaxada. 
Els casaments a Les Moles es 
caracteritzen per la seva atenció 
personalitzada, per la cura dels 
detalls i per la creació d’atmos-
feres úniques pensades espa-
cialment per a cada situació. 
Segons la seva fi losofi a, cada 
parella és diferent i per això no 
poden haver-hi dos celebra-
cions iguals. 

    Digues “Sí, vull” 
als jardins de 

        Les Moles
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Restaurant Les Moles
Ctra. La Sénia, km 2

43550 Ulldecona (Tarragona)
977 57 32 23

lesmoles@lesmoles.com
www.lesmoles.com
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   als jardins de

    Les Moles

publireportatge
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Afrika Membrado Brusca
Entitat que representes: Cercle Mercantil i Cultural
Edat: 16 anys
Estudis: ESO
En un futur t’agradaria dedicar-te a: Anàlisi bioquímic i citològic.
Un llibre: Donde se esconden las sombras
Música preferida: Reggaeton
Una afició: Anar al gimnàs
Una pel·lícula: Braveheart 
Un lloc de Vinaròs: Port.

Com vas decidir presentar-te per a dama?
Era una cosa que sempre em feia il·lusió, i al meu avi també. Llavors vaig 
decidir presentar-me com a dama del Círculo Mercantil i Cultural.
Què et sembla que per primera vegada hi hagi també cavallers a la cort 
d’honor?
Em pareix una decisió amb la qual Vinaròs mostra que ha avançat com a 
societat, em pareix increïble.
Quin és el primer record que tens de les festes de Sant Joan i Sant Pere?
La nit de Sant Joan i el cartell de Vinaròs en peu de festa.
Què destacaries de l’entitat que representes?
Per sort conec a Cinta Griñó des que era menuda, així que estic com a casa.
Quin és el moment que més esperes de les festes o l’acte que més 
t’agrada?
Els sopars de gala i el dia de la proclamació.
Si tingueres l’oportunitat de canviar alguna cosa o presentar una nova 
iniciativa per a les festes, què seria? 
Un altre any hagués dit que voldria que haguessin cavallers, però com per sort 
això ha canviat ja, no canviaria res d’aquestes festes.

Alba Martínez Pons 

Entitat que representes: Penya Barça 
Edat: 17 anys
Estudis: 1r Batxillerat Social
En un futur t’agradaria dedicar-te a: Treballar en alguna carrera 
relacionada amb el dret o amb la criminologia.
Un llibre: “El silencio de la ciudad blanca”
Música preferida: En general m´agrada tot tipus de música
Una afició: Llegir i dibuixar
Una pel·lícula: “Si decido quedarme”
Un lloc de Vinaròs: El passeig

Com vas decidir presentar-te per a dama?
Des de ben menudeta el fet de ser dama em crida molt l´atenció, 
ja que sempre he pensat que és una oportunitat de viure les 
festes d´una manera diferent.

Què et sembla que per primera vegada hi hagi també cavallers 
a la cort d’honor?
Estic completament a favor, ja que crec que és un canvi positiu 
per a les festes perquè penso que tots tenim els mateixos drets.

Quin és el primer record que tens de les festes de Sant Joan 
i Sant Pere?
Un dels primers records que tinc és anar a la fira amb la meua 
família i córrer la traca totes les nits.

Què destacaries de l’entitat que representes?
Primer de tot, destacaria que aquest any celebrem el nostre 40 
aniversari i també la gran quantitat d´actes que realitza per als 
socis al llarg de l’any, per exemple, organitza sortides al Camp 
Nou sempre que juga el FC Barcelona al seu camp. També hi ha 
la calçotada,  les paelles a l’Ermita i, en plenes festes, la famosa 
llagostinada.

Quin és el moment que més esperes de les festes o l’acte que 
més t’agrada?
Tots els actes em fan especial il·lusió però, un dels moments 
que més espero és el dia de la proclamació, ja que és l’acte on, 
oficialment, ens proclamen com a dames i cavallers.

Si tingueres l’oportunitat de canviar alguna cosa o presentar 
una nova iniciativa per a les festes, què seria?
M’agradaria que no coincidira cap dels actes programats o que 
coincidiren la menor quantitat possible, sé que és difícil, però 
així, tant la gent del poble com la Cort d’Honor podríem anar a 
tots i gaudir-los.
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Alejandra 
Giménez Mateu 
Entitat que representes: Club Nàutic Vinaròs 
Edat: 17 anys
Estudis: Estic cursant 1r Batxillerat Humanístic
En un futur t’agradaria dedicar-te a: Alguna cosa relacionada amb 
l’economia i les empreses
Un llibre: Fuimos Canciones de Elísabet Benavent 
Música preferida: Fan incondicional de Dani Martín 
Una afició: Ballar i anar al cine
Una pel·lícula: Mamma mia
Un lloc de Vinaròs: El passeig i les seues platges

Com vas decidir presentar-te per a dama?
Vaig decidir presentar-me per poder viure una experiència nova. Des de feia 
temps tenia molta il·lusió i crec que ara és el moment.
Què et sembla que per primera vegada hi hagi també cavallers a la 
cort d’honor? Em fa molta il·lusió i estic super contenta, ja que crec que és 
important donar-li l’oportunitat a totes aquelles persones que desitgen viure 
l’experiència i representar al nostre poble.
Quin és el primer record que tens de les festes de Sant Joan i Sant Pere?
Sempre les he viscut amb moltes ganes i sobretot il·lusió, ja que també 
coincideix amb el meu aniversari, i és una forma diferent de celebrar-lo.
Què destacaries de l’entitat que representes?
Em fan sentir com a casa, sé que estaran en tot moment al meu costat i estic 
molt contenta de poder representar-la!
Quin és el moment que més esperes de les festes o l’acte que més 
t’agrada? Destacaria la proclamació de les dames, cavallers i reines, ja que 
és el primer dia i és l’inici d’aquesta experiència. A més, em fa molta il·lusió el 
sopar de gala que la meua entitat prepararà en el meu honor.
Si tingueres l’oportunitat de canviar alguna cosa o presentar una nova 
iniciativa per a les festes, què seria?
Sincerament no canviaria res de les festes, cada acte és especial.

Aloma Antolí Forner
Entitat que representes: Coral Juvenil Sant Sebastià
Edat: 17 anys
Estudis: 1r batxillerat científic
En un futur t’agradaria dedicar-te a: Alguna cosa relacionada amb la salut
Un llibre: Aloma
Música preferida: No tinc un estil preferit en concret, m’agrada un poc de 
tot
Una afició: Escoltar música
Una pel·lícula: Antes de ti
Un lloc de Vinaròs: Les cales de la costa nord i sud

Com vas decidir presentar-te per a dama?
Des de menuda sempre m’ha fet il·lusió ser dama, quan els meus pares em 
van oferir l’oportunitat ho vaig tindre clar.

Què et sembla que per primera vegada hi hagi també cavallers a la cort 
d’honor?
Em pareix bé, ja que ha d’haver igualtat en tots els àmbits.

Quin és el primer record que tens de les festes de Sant Joan i Sant Pere?
El primer record que tinc és la traca, perquè des de xicoteta sempre l’he 
corregut amb mon pare.

Què destacaries de l’entitat que representes?
El companyerisme entre ells i el treball en equip.

Quin és el moment que més esperes de les festes o l’acte que més 
t’agrada?
El moment que espero amb més il·lusió és el dia de la proclamació, ja que 
inicia les festes i és molt emotiu. Un altre acte que espero és el sopar de gala 
perquè de segur que serà molt especial. 

Si tingueres l’oportunitat de canviar alguna cosa o presentar una nova 
iniciativa per a les festes, què seria? 
Les festes de Vinaròs m’agraden tal com són, tal volta incorporaria bous de 
carrer si estigués la possibilitat.
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Andrea Alcaraz Caballer
Entitat que representes: Acadèmia de ball Locura 
Edat: 16 anys
Estudis:1r batxillerat
En un futur t’agradaria dedicar-te a: No ho tinc clar encara
Un llibre: El món groc
Música preferida: No tinc un gènere determinat preferit
Una afició: ballar
Una pel·lícula: Todos los días de mi vida
Un lloc de Vinaròs: El passeig
Com vas decidir presentar-te per a dama?
Des de petita m’havia fet il·lusió i vaig decidir presentar-me
Què et sembla que per primera vegada hi hagi també cavallers a la cort 
d’honor?
Em pareix una gran iniciativa, ja que ells tenen el mateix dret que natros de 
ser-ho
Quin és el primer record que tens de les festes de Sant Joan i Sant Pere?
 Recordo quan era petita que el que més il·lusió em feia era anar a la fira
Què destacaries de l’entitat que representes?
És com una família, sempre estan  recolzant-me i sobretot el bon ambient que 
hi ha
Quin és el moment que més esperes de les festes o l’acte que més t’agrada?
El moment més esperat és el dia de la proclamació i la primera traca que 
marcarà l’inici de festes
Si tingueres l’oportunitat de canviar alguna cosa o presentar una nova 
iniciativa per a les festes, què seria?
 A mi m’agradaria que es feren actes en els quals tot el poble pugui participar i 
fer així que els joves sortiren de dia i no només de nit

Entitat que representes: Padel Stroke
Edat:  17 anys
Estudis:  1r batxilletat científic
En un futur t’agradaria dedicar-te a: Estudiar fisioterapia 
Un llibre: Nunca seré tu héroe (encara que el vaig llegir fa temps)
Música preferida: De tot tipo però sobretot pop
Una afició: Pàdel
Una pel·lícula: 50 primeras citas
Un lloc de Vinaròs: El passeig
Com vas decidir presentar-te per a dama? 
En realitat jo volia ser dama, però el que menys m’ esperava és que des de 
l’entitat me proposessen representar-los.
Què et sembla que per primera vegada hi hagi també cavallers a la cort 
d’honor? 
La veritat és que la idea em sembla genial,  avui en dia des de la societat 
demanem igualtat i està bé que aquesta igual també es porte a l’àmbit de 
les festes del poble.
Quin és el primer record que tens de les festes de Sant Joan i Sant Pere? 
De xicoteta anar a la traca de començament de festes i vore als nanos i 
gegants, però la fira era el que més il·lusió em feia
Què destacaries de l'entitat que representes? 
Per a mi aquesta entitat és com una gran familia, m’ encanta poder 
representar-la per lo acollidors que són i lo bé que fan sentir a tot el món. 
Destacaria les ganes que hi ha des de l’entitat de crèixer i donar cabuda no 
sols a tot el món que va allí a practicar esport, tan grans com menuts
Quin és el moment que més esperes de les festes o l’acte que més 
t’agrada? 

Tots són importants però 
sense dubte el dia 21, el 
de la proclamació, es el 
dia que més il·lusió me fa, 
per a nosaltres el nostre 
dia, el primer d’un any 
meravellós 
Si tingueres l'oportu-
nitat de canviar alguna 
cosa o presentar una 
nova iniciativa per a les 
festes, què seria? 
Encara que les festes tal 
com son ara estan be, 
m’agradaria, si em poso 
a pensar alguns festivals 
per a la joventut que dure 
varios dies, algún soparet 
de pa i porta...
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Anna Bordes Fibla
Entitat que representes: Comparsa Pensat i Fet
Edat: 17 anys
Estudis: 1r de Batxillerat a l'IES Leopoldo Querol.
En un futur t’agradaria dedicar-te a: Encara no ho tinc molt clar però em 
decanto cap a la rama de ciències.
Un llibre: 250 quilòmetres.
Música preferida: Mecano.
Una afició: Anar a la platja.
Una pel·lícula: Philadelphia.
Un lloc de Vinaròs: El passeig.

Com vas decidir presentar-te per a dama? Sempre m'havia fet molta il·lusió 
ser-ho i em vaig presentar a l'escola però no vaig sortir, així que com ara he 
tingut l'oportunitat no l'he volgut desaprofitar.

Què et sembla que per primera vegada hi hagi també cavallers a la cort 
d’honor? Crec que ha sigut una bona idea perquè ens hem d'adaptar als temps 
que vivim i mostrar públicament la diversitat de la nostra societat. A més, és un 
camí cap a la igualtat entre dones i homes que era molt necessari.
Em fa molta il·lusió que just aquest any sigue el primer amb representació 
masculina en les nostres festes.

Quin és el primer record que tens de les festes de Sant Joan i Sant Pere?
Un dels primers que tinc és anar a correr la traca amb el meu pare i la meva 
germana totes les nits de festes i la pujadeta a la fira. També recordo anar el 
primer dia de festes a la plaça del ajuntament i veure a les dames al balcó.

Què destacaries de l'entitat que representes? Destacaria la germanor que 
tenim entre tots els els membres i la gran festa que per una part representa. A 
més, des de ben menuda, he estat molt vinculada a la meua comparsa i em feia 
molta il·lusió representar-los aquest any, ja que celebrem el 30 aniversari.

Quin és el moment que més esperes de les festes o l’acte que més t’agrada? 
L'acte que espero en més ganes és el dia de la proclamació perquè és el tret de 
sortida de les que crec que seran unes festes inolvidables per a tots. També he 
de dir que em fa molta il·lusió estrenar el tratge regional que m'han fet ma mare 
i la meua iaia.

Si tingueres l'oportunitat de canviar alguna cosa o presentar una nova 
iniciativa per a les festes, què seria?  Aquests últims anys les festes han 
canviat molt positivament però sempre sense perdre la seva essència, cosa que 
crec que és molt important. Encara que jo recordo que de menuda feien tots 
els dies espectacles per a xiquets i crec que ho hauríem de recuperar perquè 
ells són el futur del poble. També em faria il·lusió que haguera una nit en la qual 
tot el poble ballara les Camaraes com fan a la majoria de pobles de la nostra 
comarca, així els mes petits ja anirien seguint la tradició de ballar aquest ball i 
de vestir-se per a l'ocasió.

 Anna Gil Berbel
Entitat que representes: Club Patinatge Artístic 
Vinaròs
Edat: 16 anys
Estudis: 1r de batxillerat artístic
En un futur t’agradaria dedicar-te a: Disseny gràfic
Un llibre: Harry Potter
Música preferida: Variada, m'agraden prous gèneres i 
cantants
Una afició: Dibuixar
Una pel·lícula: Un monstruo viene a verme
Un lloc de Vinaròs:  La platja i les cales

Com vas decidir presentar-te per a dama?
Fa anys que em fa il·lusió viure l'experiència d'unes 
festes desde dins i formant part d'una cort d'honor. 
També perquè representar la meva entitat em fa molt 
de goig

Què et sembla que per primera vegada hi hagi 
també cavallers a la cort d’honor?
Em sembla que és una forma d'igualar les festes entre 
xics i xiques. També penso que ha sigut una evolució 
per al poble.

Quin és el primer record que tens de les festes de 
Sant Joan i Sant Pere? Trobo que el que més recordo 
des de que sóc petita és anar als focs i a la fira. Però 
també la nit de Sant Joan plena de somriures amb 
amics i família.

Què destacaries de l'entitat que representes?
Per a mi és com una familia, sempre m'ha acollit amb les 
mans obertes i estic molt agraïda per això.

Quin és el moment que més esperes de les festes o 
l’acte que més t’agrada?
L'acte que més espero és el dia de la proclamació quan 
ja pasem a ser dames com a tal i a tindre la banda. Però 
tambe nits de sopars, traca i focs fan molta festa i il·lusió.

Si tingueres l' oportunitat de canviar alguna cosa o 
presentar una nova iniciativa per a les festes, què 
seria? 
Penso que les festes que vivim cada any ja són boniques 
i úniques, ja que hi ha gran actes varietat d'actes que 
s'adapten per a tota la població vinarossenca.
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Carolina Roger Pau
Entitat que representes: Unió Ciclista Vinaròs
Edat: 17 anys
Estudis:1r de Batxillerat al IES Leopoldo Querol 
En un futur t’agradaria dedicar-te a: Encara no ho tinc molt clar 
Un llibre: Iki de Mery Turiel
Música preferida: No tinc cap preferida, m’agraden la majoria dels estils 
Una afició: No podria dir sols una,j a que m’agrada pasar el temps amb la 
familia i el amics, anar a la platja,sentir musica....
Una pel·lícula: Intocable 
Un lloc de Vinaròs: El passeig
Com vas decidir presentar-te per a dama?
Perquè em feia molta il·lusió a mi i a tota la familia i, a més, perque algunes 
de les meues amigues també volien ser-ho. 
Què et sembla que per primera vegada hi hagi també cavallers a la 
cort d’honor?
Em sembla molt bé que els donen aquesta oportunitat.
Quin és el primer record que tens de les festes de Sant Joan i Sant 
Pere?
La traca i la fira, sense dubte.
Què destacaries de l'entitat que representes?
És una entitat on m'he sentit molt ben acollida i espero poder representar-
los de la millor manera.
Quin és el moment que més esperes de les festes o l’acte que més 
t’agrada?
Els moments que més espero són el del dia 21, la Proclamació i el del Sopar 
De Gala.
Si tingueres l'oportunitat de canviar alguna cosa o presentar una 
nova iniciativa per a les festes, què seria? 
L'única cosa que cambiaria seria afegir una atra setmana més de festes i 
poder disfrutar-les el doble, ja que es fan molt curtes.

Claudia 

Matamoros Tacló
Entitat que representes: Club Natació Vinaròs 
Edat: 16 anys
Estudis:  Estic cursant el Batxillerat Científic
En un futur t’agradaria dedicar-te a: Encara no se a que m'agradaria 
dedicar-me, però tinc l'esperança de poder exercir  d'allò que m’agrade. 
Un llibre: Aquell agost amb punt final
Música preferida: M'agraden la majoria dels gèneres musicals però sobretot 
el pop.  
Una afició: Nadar 
Una pel·lícula: No respires  
Un lloc de Vinaròs: La platja
Com vas decidir presentar-te per a dama? És una experiència que sempre 
m'havia fet molta il·lusió viure i la meua família me ha ajudat en tot el necessari 
per fer-ho realitat. 
Què et sembla que per primera vegada hi hagi també cavallers a la cort 
d’honor? Em sembla molt bé, ja que tots tenim el mateix dret a fer totes les 
coses sense cap restricció. 
Quin és el primer record que tens de les festes de Sant Joan i Sant Pere?
Uns dels primers records que tinc de festes són els d'anar a la fira amb els 
meus pares i el de córrer la traca. 
Què destacaries de l' entitat que representes? Destacaria el fet de que des 
de fora pot parèixer simplement un club, però en realitat quan ho vius des 
de dins et dónes conte de que a base d'entrenaments i passar hores junts fas 
grans amistats que moltes d'elles estic segura de que seran per sempre. 
Quin és el moment que més esperes de les festes o l’acte que més 
t’agrada?
L'acte que més espero és la proclamació perquè és el primer acte dins de les 
festes i amb el que comença oficialment aquesta experiència. 
Si tingueres l'oportunitat de canviar alguna cosa o presentar una nova 
iniciativa per a les festes, què seria? 
Una iniciativa que a mi m'agradaria poder gaudir seria la dels bous al carrer 
com es feia antigament. 
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Gemma Casanova Segarra
Entitat que representes: Penya Pan y Toros
Edat: 16 anys
Estudis: 1r de Batxillerat Científic
En un futur t’agradaria dedicar-te a: M’agradaria estudiar medicina.
Un llibre: La saga de Harry Potter.
Música preferida: Cantants com Lana del Rey, Buhos o Coldplay.  
Una afició: M’agrada ballar.
Una pel·lícula: M’agraden molt els musicals, com Mamma Mia o Across the 
Universe
Un lloc de Vinaròs: Les cales de la zona sud.
Com vas decidir presentar-te per a dama?
Des de molt menuda m’ha fet moltíssima il·lusió poder ser dama. Quan vaig 
tindre l’oportunitat de ser-ho, no m’ho vaig pensar dos vegades.
Què et sembla que per primera vegada hi hagi també cavallers a la cort 
d’honor?
Trobo que és un pas molt important per a arribar a la igualtat. Segur que 
sempre hi han hagut xics als que els hauria fet il·lusió ser cavallers i no han 
pogut ser-ho. Està molt bé que per fi tinguen aquesta oportunitat.
Quin és el primer record que tens de les festes de Sant Joan i Sant Pere?
Anar a córrer la traca cada nit.
Què destacaries de l'entitat que representes?
El bon ambient i la familiaritat que hi ha.
Quin és el moment que més esperes de les festes o l’acte que més t’agrada?
Espero amb moltes ganes la proclamació, perquè suposarà l’inici de les festes. 
També el sopar de gala, ja que estaré molt més tranquil·la i crec que podré 
disfrutar-lo encara més.
Si tingueres l'oportunitat de canviar alguna cosa o presentar una nova 
iniciativa per a les festes, què seria?
Faria més activitats per als joves durant el dia i no  només a la nit.

Isabel Sebastià París
Entitat que representes: Caixa Rural Vinaròs 
Edat: 16 anys
Estudis: 1r Batxillerat Científic Biològic a l’IES Leopoldo Querol
En un futur t’agradaria dedicar-te a: En un futur m’agradaria estudiar Medicina
Un llibre: Five feet apart de Rachel Lippincott
Música preferida: música pop en anglés amb cantants com Niall Horan, NXTGEN, 
EdSheeran, Shawn Mendes, Taylor Swift...
Una afició: Jugar a tenis al Club de Tenis i Pàdel ‘La Closa’ 
Una pel·lícula: El bar Coyote
Un lloc de Vinaròs: El seu passeig i la seu de la Fundació Caixa Vinaròs
Com vas decidir presentar-te per a dama? Des de menuda que sempre he volgut 
ser dama de les festes, i per a mi és molt especial representar a l’entitat Caixa Rural 
Vinaròs, a la qual sempre he estat molt vinculada.
Què et sembla que per primera vegada hi hagi també cavallers a la cort
d’honor? Jo penso que la igualtat ha d’arribar a tots els llocs i aquest és un pas més 
per a aconseguir-la.
Quin és el primer record que tens de les festes de Sant Joan i Sant Pere? Des de 
petita que he estat molt involucrada amb les festes de Sant Joan i Sant Pere i tinc 
molts records especials que si els haguera d’anomenar tots, no cabrien aquí.
Què destacaries de l'entitat que representes? L’entitat Caixa Rural Vinaròs és 
una entitat del poble, que treballa pel poble i per això sempre organitza i patrocina 
molts actes. La Fundació fa una gran aportació cultural i social a Vinaròs.
Quin és el moment que més esperes de les festes o l’acte que més t’agrada?
La proclamació i imposició de bandes, des que era petita. Però també m’agrada 
molt el dia de l’Alé Vinarossenc, ja que és un acte molt especial que organitza la 
meua entitat.
Si tingueres l'oportunitat de canviar alguna cosa o presentar una nova
iniciativa per a les festes, què seria? Crec que faria més actes per als xiquets i 
xiquetes més menudes, ja que fins ara la majoria dels actes estan dirigits als 
adolescents i la gent adulta.
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Joan Safont Pitarch.
Entitat que representes: Grup Folklòric Les Camaraes.
Edat: 24 anys
Estudis: Grau en disseny gràfic i Màster en Motion graphics design.
En un futur t’agradaria dedicar-te a: Disseny gràfic i producció audiovisual.
Un llibre: El final de todos los agostos (Alfonso Casas).
Música preferida: Pop en general, com Georgina, Miss Caffeina, Britney S., La 
Pelopony, Natalia, RBD o Els Catarres.
Una afició: Ballar.
Una pel·lícula: Hannah Montana.
Un lloc de Vinaròs: El passeig marítim.

Què significa per tu formar part de la primera cort d’honor de les festes 
com a cavaller?
Sempre he viscut les festes de Vinaròs i sobretot la Fira i festes de Sant 
Joan i Sant Pere molt de prop. Quan era menut durant uns anys vaig 
acompanyar algunes dames infantils, ja que solen estar acompanyades 
per xiquets de Les  Camaraes, i, en aquells moments, vaig començar 
a  connectar  molt amb aquestes festes i a preguntar-me  perquè  els 
xiquets i xics no podíem optar a representar el nostre col·legi o entitat. 
Formar part de la cort d'honor d'aquest any és molt més que un somni, ja que 
sincerament pensava que mai  podria  viure aquesta  experiència, i estic molt 
content de poder compartir-la amb les meues companyes i company.
Com vas decidir presentar-te?
Quan vaig llegir la notícia de què finalment els xics podíem ser cavallers de 
seguida vaig parlar amb els meus pares i amb l'entitat, però finalment ens 
vam tirar enrere. Aquest any seguia tenint les mateixes ganes que l'any passat 
i vaig decidir no deixar passar aquesta oportunitat, ja que preferisc penedir-
me de coses que he fet que de coses que no he fet. Estic també molt content 
que siguem dos cavallers en la cort adulta i tres en la infantil, tant de bo l'any 
que ve n'hi haguen més.
Quin és el primer record que tens de les festes de Sant Joan i Sant Pere? 
Els primers records que tinc de les festes de Sant Joan i Sant Pere són de quan 
la meua germana va ser dama infantil al 1999. Volia anar darrere d'ella a tots els 
llocs, i recordo esperar en moltes ganes el festival de Les Camaraes i la trobada 
de nanos i gegants.
Què destacaries de l'entitat que representes?
El grup folklòric Les Camaraes recupera i manté vives cançons, lletres, música i 
balls que formen part de Vinaròs i de la seua història.
Quin és el moment que més esperes de les festes o l’acte que més t’agrada?
Sense cap dubte, l’acte o dia que em fa més il·lusió és el primer dia de festes 
amb la traca, l’olor de pólvora, el volteig de campanes, els nanos i gegants, la 
música de la nostra banda i la proclamació de les dames, cavallers i reines.
Si tingueres l'oportunitat de canviar alguna cosa o presentar una nova 
iniciativa per a les festes, què seria? 
Crec que és prou difícil organitzar les festes i fer canvis, per tant, no puc dir 
qué canviaria però crec que les festes i la seua programació han d'anar canviant 
a mesura que canvia i avança la societat.

Llum Serret Beser
Entitat que representes: Represento al Club de Tenis Vinaròs. 
Edat: Tinc 16 anys.
Estudis: Aquest any he cursat 1r de batxillerat.
En un futur t’agradaria dedicar-te a: M'agradaria ser osteòpata 
o fisioterapeuta.
Un llibre: Un dels meus llibres preferit és El mecanoscrit del 
segon origen.
Música preferida: La meva música preferida és el pop, en concret 
m'agrada molt Melendi.
Una afició: La meva afició és l'esport i passar el temps a l'aire 
lliure
Una pel·lícula: La meva pel·lícula preferida és Bajo la misma 
estrella
Un lloc de Vinaròs: El meu lloc preferit de Vinaròs és la platja i el 
passeig marítim.
Com vas decidir presentar-te per a dama? Jo ja fa molt de 
temps que s'havia que volia ser dama i arribat el moment els 
meus pares em va dir que podia ser-ho em vaig posar molt 
contenta i, a més, representar una entitat com és el Club de Tenis 
Vinaròs.
Què et sembla que per primera vegada hi hagi també 
cavallers a la cort d’honor? 
Em sembla perfecte i estic molt contenta que ells tinguin 
l'oportunitat de viure l'experiència i que la resta de dames 
puguem viure-la amb ells.
Quin és el primer record que tens de les festes de Sant Joan 
i Sant Pere?
El primer record que tinc de les festes són els sopars a la platja 
el dia de Sant Joan en els amics tirant focs artificials i tots els 
viatges que feia a la fira.
Què destacaries de l'entitat que representes?
De la meva entitat destacaria la unió que hi ha en tots els 
membres i que, encara que no han començat les festes, ja sé 
que estan allí pel que faci falta i que m'estan ajudant moltíssim a 
emprendre està experiència tan especial per a mi.
Quin és el moment que més esperes de les festes o l’acte que 
més t’agrada?
Espero amb molta il·lusió la proclamació, ja que és el 
començament de les festes i el primer acte oficial com a dames 
del poble.
Si tingueres l'oportunitat de canviar alguna cosa o presentar 
una nova iniciativa per a les festes, què seria? 
Jo no faria grans canvis a les festes però sí que donaria una mica 
més importància a la cort d'honor infantil.



22 juny de 2019

45

Extra

María Folch Sales
Entitat que representes: Acadèmia Esplai
Edat:  17 anys
Estudis: 1r Batxillerat científic biològic
En un futur t’agradaria dedicar-te a: Odontología o infermería
Un llibre: "¡Buenos días, princesa!" de Blue Jeans
Música preferida:  De tot un poc, però sobretot  grups com "La Raíz" o 
"Txarango"
Una afició: Ballar
Una pel·lícula: La cara oculta
Un lloc de Vinaròs: El passeig 
Com vas decidir presentar-te per a dama?
Desde molt petita que em feia molta il·lusió.
Què et sembla que per primera vegada hi hagi també cavallers a la 
cort d’honor?
Em sembla molt bé, ja que al igual que a mi em fa molta il·lusió, a ells 
també.
Quin és el primer record que tens de les festes de Sant Joan i Sant 
Pere?
Passar-m'ho molt bé amb els meus
Què destacaries de l'entitat que representes?
La familiaritat que hi ha entre tots els components
Quin és el moment que més esperes de les festes o l’acte que més 
t’agrada?
Espero amb més ganes la proclamació de l'envelat
Si tingueres l'oportunitat de canviar alguna cosa o presentar una 
nova iniciativa per a les festes, què seria? 
Crec, que tots els actes de les festes són imprescindibles, ja que són els 
que ens han representat tota la vida.

Paula Danta Aguilar
Entitat que representes: United Vinaròs CF
Edat: 17 anys
Estudis: 1r de batxillerat
En un futur t’agradaria dedicar-te a: Fotografia
Un llibre: ‘Memorias de una salvaje’ srtaBebi
Música preferida: Un poc de tot
Una afició: La dansa
Una pel·lícula: Bohemian Rhapsody
Un lloc de Vinaròs: Les seues cales 
Com vas decidir presentar-te per a dama? Ma mare sempre m’ha estat 
animant des de que sóc menuda i ja de gran vaig decidir que volia ser-ho.
Què et sembla que per primera vegada hi hagi també cavallers a la cort 
d’honor? Des de que vaig sentir la proposta abans de confirmar-la em va 
parèixer molt bona idea i penso que les nostres festes estan fetes per a tots 
així que quina millor opció que poder donar oportunitat als xics també per 
representar-les.
Quin és el primer record que tens de les festes de Sant Joan i 
Sant Pere? Doncs de quan era menuda i anàvem a vore la traca del 
l'últim dia de festes que m’encantava veure-la, però no soportava 
escoltar-la i em passava tota l’estona amb les mans a les orelles. 
Què destacaries de l'entitat que representes? Que promou el fer esport
Quin és el moment que més esperes de les festes o l’acte que més 
t’agrada? Trobo que com la majoria el primer dia a les campanes al vol i 
després ens posen les bandes a l’envelat
Si tingueres l'oportunitat de canviar alguna cosa o presentar una nova 
iniciativa per a les festes, què seria? 
De moment m’agraden les festes tal i com estan, trobo que les fan úniques 
cadascun dels actes, però sempre esta bé innovar i no descartaria nous actes 
que es proposaren
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Ruth Pastor Sánchez
Entitat que representes: Gimnàs Gentsana
Edat: 16 anys
Estudis: 1r de Batxillerat al Dartmouth High School (Boston)
En un futur t’agradaria dedicar-te a: Mestra d’anglès
Un llibre: “Signs Point To Yes” by Sandy Hall
Música preferida: Pop
Una afició: Ballar
Una pel·lícula: “The Hate U Give”
Un lloc de Vinaròs: La Cala dels Cossis

Com vas decidir presentar-te per a dama? Era la imposició de bandes 
a les reines de Carnaval 2018. La meua amiga Sandra era reina de la 
nostra comparsa; "Els Cherokys" i ma mare i jo vam anar al sopar. Aquell 
any també era reina Ester, la filla de Susana. I de sobte, abans d'entrar 
a la carpa per a sopar, li vaig dir a mare: "Jo vull ser dama de Gentsana 
l'any que ve". En aquell mateix moment, ens vam trobar a Susana i li 
vam dir.
Què et sembla que per primera vegada hi hagi també cavallers a la 
cort d’honor? Em sembla molt bé que tot el món tinga l'oportunitat de 
representar al nostre poble.
Quin és el primer record que tens de les festes de Sant Joan i Sant 
Pere?
El record que tinc de les festes és el dia de la revetlla de Sant Joan que 
vaig en la meua família a banyar-me els peus a la vora del mar.
Què destacaries de l'entitat que representes? Gentsana és com 
una segona família per a mi. Des dels tres anys m'han donat moltes 
oportunitats i m'han format com la ballarina que sóc avui.

Quin és el moment que més esperes de les festes o l’acte que més 
t’agrada? Sense dubte el sopar de gala. Estic desitjant veure a les 
dames i a mi en el vestit blanc.

Si tingueres l'oportunitat de canviar alguna cosa o presentar una 
nova iniciativa per a les festes, què seria? Que les dames infantils 
també tinguen l'oportunitat de participar en el sopar de gala.

Sebastià Criado Miralles
Entitat que representes: Societat Musical la Alianza
Edat: 18 anys
Estudis: Aquest any he cursat 2n de batxillerat
En un futur t’agradaria dedicar-te a: Ser dissenyador gràfic
Un llibre: El guardián entre el centeno
Música preferida: Indie
Una afició: La banda i ballar
Una pel·lícula: Qualsevol d’Almodóvar
Un lloc de Vinaròs: La plaça Sant Agustí
Què significa per tu formar part de la primera cort d’honor de les 
festes com a cavaller?
Per a mi és un honor ser el primer, junt a Joan, però no ha de significar res 
especial, s’ha de normalitzar la presència masculina a les corts d’honor.
Com vas decidir presentar-te?
Vaig decidir presentar-me perquè el món de les dames i els tratges 
regionals m’agradaven molt.
Quin és el primer record que tens de les festes de Sant Joan i Sant 
Pere?
Suposo que seria tenir temor de la traca o banyar-me els peus el dia de 
Sant Joan.
Què destacaries de l'entitat que representes?
Considero que és una entitat molt important per al poble, és una entitat 
lligada estretament en el poble, les festes i totes les seues tradicions. Que 
serien les festes sense la banda?
Quin és el moment que més esperes de les festes o l’acte que més 
t’agrada?
L’acte que més il·lusió em fa és la Proclamació de la cort d’honor, però 
també m’agrada molt el fet d’anar a les Festes de la Magdalena.
Si tingueres l'oportunitat de canviar alguna cosa o presentar una 
nova iniciativa per a les festes, què seria?
Proposaria activitats pels matins i les tardes, llocs on els joves poguessin 
passar el dia fent poble.

Venta y Alquiler de Bicicletas

Avda. Tarragona, 21
VINARÒS

ciclesfan2@hotmail.com
636 542 171

Queremos ofrecerle una gran experiencia 
en bicicleta por nuestra región, ofrecemos 
diferentes tipos de bicicletas: de ciudad 

cómodas / paseo, de montaña, de carretera y 
para niños (todas las edades).

Solicita información sin compromiso.
¡¡Anímate y disfruta del verano!!
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ESPECIALIZADO
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REPARACIÓN

DE BICICLETAS
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CORREDURIA DE SEGUROS DESDE 1985
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El Hospital de 
Vinaròs instaura 

tres consultas 
semanales de 

Nefrología 
El Hospital comarcal de Vinaròs ha instaurado este mes 
de junio tres consultas semanales de Nefrología. Así, 
desde el día 10, los pacientes de este departamento de 
salud podrán evitar los desplazamientos hasta el Hospital 
General Universitario de Castellón, que es el centro de 
referencia de esta especialidad en la provincia.
El Hospital comarcal de Vinaròs trabaja por acercar las 
especialidades médicas a las comarcas del Maestrat y Els 
Ports y avanzar en la vertebración territorial de la atención 
sanitaria.
La asistencia nefrológica se ha estructurado en tres 
consultas semanales, además de la atención de 
interconsultas hospitalarias, que serán atendidas por una 
facultativa especialista en Nefrología.

Incremento del presupuesto para 2019
Sanitat ha incrementado el presupuesto previsto para 
este año en 1,7 millones de euros más, por lo que el 
departamento de salud de Vinaròs contará con alrededor 
de 3 millones de euros para inversión. Este incremento 
irá destinado a mejoras asistenciales, equipamiento e 
infraestructuras sanitarias. 
De esta forma, además de la reciente renovación del 
mobiliario de todas las habitaciones, el Hospital tiene 
previsto la apertura del servicio de Farmacia Hospitalaria 
con la instalación una nueva sala blanca, la adquisición 
de tres conjuntos de equipamiento médico para cirugía 
ortopédica y la incorporación de un ecógrafo de última 
generación con diversos transductores para el Servicio de 
Radiodiagnóstico. 
También se incluyen en esta partida mejoras en la eficiencia 
energética del centro y la renovación tecnológica del 
equipamiento del Laboratorio de Anatomía Patológica.

Primeros pacientes en la resonancia magnética
Cabe destacar que el Hospital ha realizado ya las 
primeras exploraciones con el nuevo equipo de 
Resonancia Magnética que se encuentra instalado y en 
funcionamiento. El equipo, que llegó a Vinaròs procedente 
de Holanda, ofrece por primera vez a los vecinos de 
las comarcas de Els Ports y Maestrat, la posibilidad de 
someterse a esta prueba de imagen sin necesidad de 
desplazarse a otros hospitales de la provincia, situados a 
80 kilómetros de distancia. 

Para su instalación, el Hospital ejecutó la ampliación de la planta baja del centro con la 
construcción de un módulo especial. Este nuevo espacio cuenta con sala de examen, en la 
que está el equipo, sala técnica destinada al personal sanitario, equipamiento y máquina de 
anestesia para el entorno de la resonancia magnética, cabinas para uso de los pacientes, sala 
de espera, aseos y despacho de trabajo. 

Más personal sanitario
Para su puesta en marcha se ha ampliado el personal en una plaza de enfermería, dos técnicos 
de radiodiagnóstico y dos puestos de especialista en Radiología. 

Nota de prensa-Hospital Comarcal de Vinaròs
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Juan Chaler

De aquella gran tarde de toros y toreros en que la terna salió en hombros, "Lujoso" fue 
el toro de la feria y el de muchas ferias. El ganadero de la dehesa de Buenavista nos 
envió un corro ejemplar para nuestra plaza, de los más completos que hemos visto, 
tuvieron alta nota, buenos de principio a fin. Destacó el lidiado en 4º. lugar. "Lujoso" 
mereció que fuese devuelto al campo. Admiramos a un toro, un torero, Sebastián 
Castella, el toreo. El toro merecía el indulto si queremos que la tauromaquia perdure. 
Este extraordinario ejemplar superó los sueños que uno busca, afirmó el torero entre 
barreras, quien tuvo una actuación muy completa. Practicó el toreo de verdad, con 
mucha ligazón y estética, de ensueño. Una faena que brilló a gran altura. Con la 
muleta dejó en la arena perfumadas fragancias toreras de distinto grado, realizadas 
con parsimoniosa naturalidad, de temple, limpieza y proximidad al pitón. Con 
depurada técnica y gusto. Aseguró el triunfo con unos cambiados por la espalda de 
escalofriante ejecución al tener un alto componente de inspiración.

El toreo de hoy roza la perfección de la mano de los grandes toreros de la actualidad. 
Parece inverosímil, pero logran dar pases a todos los toros, al margen de su dificultad. 
De hecho, han desaparecido las tardes de pitos y broncas, que toda la vida formaron 
parte de la liturgia taurina. Hoy no se dan "sainetes"; es tal el protagonismo de la 
técnica que dan a conocer.
Pues, no son fáciles de resolver los problemas que presenta la lidia.

El toro de lidia, en general, es el más adaptado a la lidia en toda la historia. El que 
menos salta al callejón, acude más veces al caballo y dura más tiempo en la muleta. 
Así como fijeza en los engaños. Pero conserva el instinto salvaje perdido en el resto 
de los bovinos. Y es doblemente peligroso porque una fiera huye ante el dolor, pero 
el toro se crece ante el castigo. Este es un espectáculo de emociones, imprescindible 
para que la fiesta siga viva.      

Vinaròs, Feria de San Juan, 24.6.2018. Sebastián Castella. Torear en 
espiral seriado es la máxima expresión de la inspiración artística.

"Lujoso", aquel toro bravo de la última Feria
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Bones Festes de Sant Joan i Sant Pere !

!

Tel. / Fax. 964 40 77 93
Móvil: 659 906 324

Arcipreste Bono, 52 - VINARÒS
e-mail: INNOVAFLOR@YAHOO.ES

¡LES DESEA FELICES FIESTAS!

"Lujoso", aquel toro bravo de la última Feria

Comunions a l'església de Santa Magdalena
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Dissabte dia 15 acomiadàvem els cursos de castellà per a persones estrangeres del Consell Municipal de Formació de Persones Adultes 
amb una trobada a l'ermita. Enguany hi han hagut 12 grups, amb un total de 271 inscripcions. Les classes s'hi han organitzat per nivells, 
des d'alfabetització fins als que anomenem Integració Lingüística, que correspon a un nivell B2 de castellà i on també aprenen valencià.  
A la trobada, de caràcter festiu, vam realitzar un taller de batucada gràcies a Esmuvi. Després vam tastar plats d'arreu del món. Les dues professores van 
entregar els Diplomes corresponents i vam acabar fent un bingo. En conjunt, un xicotet resum del món sencer compartint moments d'esbarjo. La cirereta final!   

Urgencias 24 horas 
659 211 372

www.veterinariosanfranciscovinaros.com

LES DESEAMOS FELICES FIESTAS

C/San Francisco,  65 - Tel. 964 45 11 50
12500 VINARÒS (Castellón)

L'alumnat de castellà per a estrangers, a l'ermita
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La comparsa Penya Barça celebra el 35è aniversari amb els seus socis. Un sopar de gala 
on tots els comparsers van gaudir molt.

A ti 
Ariadne, 

Reina 
Infantil
Deseo que este año

Sea para ti maravilloso
Porque ser reina de las fiestas

Es algo muy hermoso.

Las damas
Serán tus acompañantes

Tanto en los actos oficiales
Como en los más relevantes

Estarás preciosa
Con los trajes tan bonitos,

Que representan las fiestas
De nuestro pueblo querido

Tus padres y abuelos
Lo orgullosos que estarán

De ver que representas
Las fiestas de nuestra ciudad

Aprovecha bien estos días
Porque son inolvidables

Con todos tus compañeros
En fiestas tradicionales

Pon en tu corazón
Ser reina de Vinaròs

Para que nunca olvides
A tu pueblo pescador.

   
Maruja Fernandez.

CORAL 
GARCIA 
JULBE

Por motivos de programación 
en el programa de fiestas, la 
“Coral Garcia Julbe”, actuará 
el mismo sábado 22, pero en 
lugar de las 19,30 horas, será 
a las 20,45 horas. También se 
cambia el lugar, en vez de ser la 
Plaza de la Comunió, será en la 
Parroquia Arciprestal de “La 
Asunción”. 

Disculpen las molestias.

Coral Garcia Julbe

L'alumnat de castellà per a estrangers, a l'ermita
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Per Francisco Amat, biòleg

Es calcula que la producció mundial anual de 
plàstics  hores d´ara pot arribar a superar  els 500 
milions de Tm. L´any 1950 aquesta producció no 
arribava als 2,3 milions de Tm, i l'ONU calcula que 
superarà els 620 milions de Tm l´any 2030.  I es creu 
que actualment unes 270.000 Tm de plàstics estan 
surant en la superfície oceànica, i no  es pot calcular 
la quantitat de plàstics que hi ha depositada al fons 
dels mars.

Segons els resultats del projecte LIBERA (2017-
2018) aquests plàstics son utilitzats majorment en 
l´embalatge de productes comercials, domèstics i 
de consum alimentari (39,70%), molts d'ells d'un 
sol us (¡¡!!) ; en la construcció (19,80%), industria 
automobilística (10,10%), electricitat i electrònica 
(6,20%), llar, esports i oci (4,10%) i agricultura 
(3,40%).  Es considera que l´activitat pesquera 
no te gran cosa a veure amb la contaminació de 
plàstics a la mar, tot i que sabem que sí que es 
produeix, especialment a partir de les deixalles 
que apareixen associades a aparells de pesca com 
les xarxes i altres ormeigs utilitzats.

Sembla realista avaluar que un 75-80 % de tots els 
plàstics produïts en els últims 100 anys a escala 
industrial, procedents de la polimerització de 
monòmers obtinguts del petroli i del gas natural, es 
troben abandonats en multitud d´entorns naturals 
degut a la deficient gestió dels residus produïts 
per les indústries productores i subsidiàries, i per 
el consum domèstic.  Aquests residus acostumen 
a ser articles lleugers, poc pesats, de molt fàcil 
dispersió, resistents a la biodegradació i escampats 
per terra i mar. En terra molts van a parar als rius, 
que s’encarreguen de fer-los arribar al mar.

Tothom hem vist fotografies d´animals marins 
entrampats en plàstics, xarxes, cordes, que es 
mouen lliurement per la mar, com el cas de les 
tortugues, peixos de diversa talla, aus i mamífers 
marins, que moren asfixiats, ofegats, amb el 
digestiu ple de plàstics de qualsevol mena i talla. 
Però segons LIBERA son diversos els tipus de 
plàstics que poden arribar i podem trobar al mar: 

Macroplàstics: peces o fragments de  grandària 
superior a 25 mm; Mesoplàstics de tamany entre 
5 i 25 mm, com taps de botella, clips, burilles de 
cigarretes, bastonets higiènics;  Microplàstics 
de menys de 5 mm, com els pellets industrials o 

les restes de macro i mesoplàstics degradats per 
l´acció mecànica del onatge, o per l´acció de la 
llum del sol (U.V), i  Nanoplàstics, de talla inferior 
a1 micra (mil·lèsima de mm).

Aquests macroplàstics de grandària mitjana son 
els que formen la major part de les acumulacions 
trobades a les costes, als fons o surant en el bell 
mig dels oceans i, es clar, son els que provoquen 
les notícies més alarmants que apareixen en els 
mitjans de comunicació. Així doncs ens arriben 
informes (Març de 2019) sobre un zífid (balena 
de Cuvier – Ziphius cavirostris-) aparegut mort a 
una platja filipina, amb 40 kg de bosses de plàstic 
a l´estomac, o sobre un catxalot aparegut mort 
a Indonesia que s´havia empassat 100 gotets, 
quatre botelles, 25 bosses de plàstic, i fins un 
parell de xancles, i així quasi cada setmana, i és 
molt lamentable veure que aquesta mala gestió 
dels residus plàstics es produeix en països en vies 
de desenvolupament d´Asia i Africa, entre els que 
cal destacar Xina, Indonesia, Filipines, Vietnam i 
SriLanka, d´on es calcula que procedeix el 50% dels 
residus (escombraries) plàstics que contaminen el 
planeta.

Però no cal demonitzar sols els països 
subdesenvolupats per aquestes proeses. En dates 
prou recents (2017) s'ha informat de la acumulació 
i retirada de 40 Tm d´escombraries  -plàstics en 
elles- al camp base i a l´entorn del Everest . I no 
son excursionistes del tercer mon els que es poden 
permetre de pujar fins 8000 metres  al sostre del 
mon.  Tampoc son del tercer món els culpables 
de la enorme acumulació de plàstics als 600 m de 
fondària del Estret de Messina, entre Italia i Sicilia. 
(EL PAIS, maig de 2019) ¿I com han arribat les 
bosses de plàstic trobades per l´explorador Victor 
Vescovo, comanant el submarí Challenger Deep, 
al fons de la Fossa de les Marianes, Oceà Pacífic, 
a 10.927 metres de fondària (CNN, maig de 2019) 
??. Fets denunciats per tot arreu del mon durant 
l’últim mes de maig. 
Però els microplàstics i els nanoplàstics poden ser 
els més perillosos per la fauna marina doncs, per la 
seva grandària, color i mobilitat, dispersats per tota 
la massa d´aigua, son molt atractius,  confonen als 
organismes  del zooplàncton, que se'ls empassen, i 
en esser devorats pels predadors (peixos, crustacis, 
aus)  arriben a formar part del nostre aliment 
d´origen  marí.  Aquests fragments plàstics menuts 
presenten vores filoses o esmolades que, en ser 
engolits per aquells animals els hi  tallen i fereixen 

les parets del digestiu, que s´infecten,  provocant la 
mort directa. Si no es així, poden omplir el digestiu 
de materials indigeribles, que els donen sensació 
de sacietat, deixen de menjar i es moren d´inanició.

Aquests plàstics menuts també son els substrat 
físic on es fixen i desenvolupen molts tipus 
de microalgues (diatomees, cocolitoforids) 
i bacteris. Aquestes algues, així com altres 
organismes marins,  sintetitzen lipases (enzims) 
que descomponen els dimetilsulfonio-propionats 
(DMSP), molt abundants en les aigües marines. 
Aquesta descomposició produeix dimetil-sulfur o 
metiltiometá  (DMS ), compost volàtil de fórmula 
(CH3)2 S, que emeteix el  típic “olor de mar” que, 
dispersat per les aigües i el vent, atrau l´atenció 
de tot tipus de fauna marina, mamífers, peixos, 
crustacis, aus que, finalment engoleixen el plàstic.
Els plàstics, per la seva pròpia formulació, tenen 
gran afinitat per acumular una ample varietat de 
substancies tòxiques, procedents de l´industria 
química, com son els PCB (bifenils  policlorats), 
DDT , HCH (lindane o hexaclorociclohexà), tòxics 
de la família dels organoclorats que han donat 
molt de joc durant anys com a pesticides, però que 
en veure que son altament tòxics i cancerígens, i 
bioacumulables, de gran persistència en el medi 
ambient, i transmissibles a tot el llarg de la cadena 
tròfica , s'ha anat prohibint el seu us massiu i 
indiscriminat per les administracions ambientals 
nacionals (EPA. USA) i internacionals (PNUMA. 
ONU). També acumulen els PAH (hidrocarburs 
aromàtics policíclics) que es produeixen en la 
combustió incompleta del carbó, dels petrolis i de 
les escombraries als abocadors. Engolint plàstics 
la fauna marina també engoleix tòxics, que ens 
arribaran una hora o altre.
En seguirem parlant.

Bibliografia consultada
Carson R. 1972. Silent spring  (Primavera silenciosa). 
Penguin Books. England
EL ESTADO DE LOS PLASTICOS. Perspectiva del dia 
mundial del medio ambiente 2018. ONU. 20pp.
PLASTICOS EN EL PESCADO Y EN EL MARISCO. 
Departamento científico de Greenpeace. 2016.  
GREENPEACE. 22pp.
PROYECTO LIBERA . IMPACTO DEL ABANDONO DE 
PLASTICOS EN LA NATURALEZA. 2017-2018. SEO 
Birdlife y ECOEMBES. 24 pp.
Sunde W. et al. 2002. An antioxidant function for 
DMSP and DMS in marine algae. Nature, 418: 317-
320.

Plàstics a la mar

LUMINOSOS

VINILOS

CORPÓREAS

PLACAS C/ DELS FRANCISCANS, 4 ENTLO. - VINARÒS 964 45 19 35
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Les imatges premiades

TOLDOS PARA TERRAZAS Y BALCONES | CAPOTAS COMERCIALES
TOLDOS ELÉCTRICOS Y AUTOMÁTICOS

Tel. 964 400 864 | www.toldosjovani.com

toldos
jovani

®

jovanitoldos@gmail.com

Concurs de fotografia
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Falcó - Banasco
TELECOMUNICACIONES

C/ Carreró, 47 - Tel. 964 45 25 50 - Vinaròs
Instal·lació i reparació d’antenes

BONES FESTES

Redacció
Els operaris de la Brigada Municipal 
estan realitzat les últimes feines 
d'adequació del litoral de cara a la 
nova temporada estiuenca. Després 
de les millores realitzades a les platges 
de la Barbiguera, Triador i Cossis, amb 
l'adequació dels accessos, sorra i 
servei de dutxes, ara les maquinàries 
han arribat fins al Fortí. En concret 
les feines consisteixen la retirada de 
pedres, sobretot a la zona compresa 
entre la Biblioplatja i el port, a més de 
la reposició de la sorra. 
L'alcalde de Vinaròs, Guillem Alsina, ha 
explicat que "s'ha realitzat una inversió 
de 2.000€ per comprar 127 tones de 
sorra de la gravera, que s'han abocat 
directament a la platja per recuperar 
tot el que ha erosionat la mar al llarg 
de l'últim any". Pel que fa a la retirada 
de les pedres ha indicat que una 
maquinària especial està traient totes 
les roques, que dificulten l'entrada a 
l'aigua, perquè els banyistes puguen 
gaudir d'una platja més accessible 
i còmoda. D'altra banda, l'alcalde 
Alsina ha insistit que "el litoral de 
Vinaròs és un important recurs natural 
i turístic, per tant des de l'Ajuntament 
continuarem treballant per garantir 
la seua preservació." En aquest sentit 
anunciava que un cop format el 
nou Govern de Pedro Sánchez es 
traslladaran a Madrid les principals 
reivindicacions en matèria de costes, 
fent especial menció a la reposició de 
la sorra.
Cal destacar que segons els serves 
tècnics municipals el temporal 
marítim que es va produir al gener del 
2017 va ocasionar una pèrdua de sorra 
valorada al voltant dels 800.000€, 
una inversió que no pot assumir 
l'Ajuntament i que durant aquesta 
legislatura es reivindicarà al Govern 
Central.

L'Ajuntament deixa a punt les platges per a la temporada estiuenca
En les darreres setmanes la Brigada Municipal ha realitzat millores a les platges de la Barbiguera, 
Triador i Cossis, mentre que ara els treballs se centren al Fortí per garantir un litoral òptim
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La Residencia de ancianos honra a la Madre Superiora

En las Casas de las Hermanitas de las Ancianas 
Desamparadas que fundó Santa Teresa Jornet, 
hay la buena costumbre de celebrar el Día de la 
Madre Superiora.
Se le da un sentido de familia donde la madre 
tiene un rol fundamental. Como toda madre de 

una familia, recordamos en la misa como Dios la 
llamó y le damos gracias por su vocación.
Sor Luzmila oyó la llamada de Dios en Perú, su 
tierra natal y ha venido al viejo continente a 
llevar la caridad y servir a los ancianos. Por todo 
ello, los residentes le dan las gracias.

Luego en un festival en el salón de  actos se la 
obsequió  con cantos y música también la fiesta  
continuó en la comida espléndida.
Que Dios bendiga a nuestra Madre Sor Luzmila y 
le de muchos años de vida.

El cronista

El alcalde, Guillem Alsina y los concejales Berta Domènech y José Chaler, visitaron la residencia San Sebastián, en el 
acto que coincidió con el 43 aniversario de Sor Luzmila y el 100 cumpleaños de Rosalía Pitarch

Rosalía Pitarch 
Salvador cumplió 
100 años el día 15 
de junio, rodeada 
del cariño de su 
hermana Juanita, 
cuñado y sobrinos.
Nacida en Ares del 
Maestrat, se afincó 
junto a su familia 
en Vinaròs a los 11 
años de edad.
Tuvo cuatro 
hermanos: Román, 
María, Vitalia y 
Juanita.
Rosalía estaba 
feliz cuando, con 
la ayuda de sus 
familiares, sopló 
las velas.

Rosalía Pitarch Salvador celebra el seu aniversari amb la seua família
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OPINIÓ 

www.ppvinaros.es
de Vinaròs

Somos la alternativa 
al tripartito
Por Lluís Gandía

El pasado sábado los 
concejales del PSPV-
PSOE, Totes i tots som 

Vinaròs y Compromís unieron sus votos para 
elegir al socialista Guillem Alsina como Alcalde 
de Vinaròs. De nuevo se repite el tripartito de la 
pasada legislatura, vuelven a unir sus votos los tres 
partidos que no lograron culminar ni una sola de 
sus promesas.
Pero esta vez lo hicieron de forma diferente. Hace 
cuatro años antes de la sesión de investidura 
hicieron público su acuerdo, el reparto de 
concejalías, se hicieron todas las fotos del mundo… 
en ese momento todavía pretendían convencernos 
de que serían un gobierno transparente.
Ahora llegamos al pleno de elección de Alcalde el 
pasado sábado sin saber ni qué pacto han firmado, 
ni qué reparto de concejalías han realizado. 
Después de cuatro años la transparencia brilla por 
su ausencia desde el principio. 
Es verdad que entre una elección de Alcalde y la 
otra han pasado muchas cosas y también es cierto 
que desde las elecciones municipales hace menos 
de un mes y hoy han cambiado muchas cosas. 
Después de la fecha electoral el tripartito anterior 
informó a los vinarocenses sobre las irregularidades 
contables de un concejal que no puede justificar 
en que se gastó más de 9.000 euros en apenas tres 
meses.  Esa información no les pareció relevante 
para informar. Dijimos y mantenemos que los 
vinarocenses fuimos a las urnas sin conocer una 
información que seguro hubiera cambiado el 
resultado electoral y por eso ahora toca disimular 
el apoyo de Compromís, toca esconder el acuerdo 
para no escandalizar más a una ciudadanía que ya 
no confía en la transparencia y la sinceridad del 
gobierno municipal saliente ni entrante.
Por nuestra parte ya anunciamos que realizaremos 
una oposición responsable pero contundente. Una 
oposición constructiva pero firme en la defensa de 
nuestros valores y proyectos en los que creemos. 
Seremos la voz que lidere la alternativa a un 
gobierno que repite por segunda legislatura y que 
tiene pendientes los mismos retos que hace cuatro 
años.
Como siempre la legislatura comienza coincidiendo 
con las fiestas de San Juan y San Pedro, unas 
fiestas cuyo programa ha sido escondido por el 
concejal socialista de fiestas a los miembros de 
la corporación pero que por lo que hemos visto 
mantienen la misma estructura que se encontraron 
en el año 2015 cuando el PP dejó el gobierno 
municipal. Seguirán haciendo creer que cambian 
las cosas pero en realidad todo sigue igual.

Fira i Festes de San Joan i San Pere

Per Juan A Blanchadell

Any rere any, amb el 
començament de l’estiu, 

arriben les festes de San Joan i San Pere, festes 
majors del nostre benvolgut Vinaròs, on s’uneix 
diversió i tradició.
Aquestes festes aquest any comencen el 21 de 
juny amb la proclamació de les Reines, cavallers 
i dames a l’envelat i es perllongaran fins al 30 
de juny. La cort d’honor de les festes aquest any 
tindrà cavallers. Per primera volta en 777 anys de 
història de la nostra ciutat han estat representats 
i candidats a rei de ple dret d’una entitat de les 
nostres festes. 
L’acte amb què s´han iniciat les festes està lligat 
a la cultura més popular de Vinaròs: el divendres 
per la vesprada, la plaça de l’Ajuntament ha quedat 
envaïda pel confeti, la traca infantil i la tradicional 
salutació de les reines i dames acompanyades pels 
nostres Nanos i Gegants, que aquest any estan 
d’aniversari, compleixen 75 anys.
Sense dubte són les festes que major arrelament 
tenen en el temps donat que provenen d´un 
privilegi concedit pel rei Carles II, l’any 1686 .Són 
dies on familiars, amics, veïns, ens retrobem al 
carrer. La nostra ciutat es transforma de llum i color, 
i tant els vinarossencs com aquells que s’apropen 
a Vinaròs, poden gaudir durant uns dies d’un 
ambient festiu i divertit.

Des el PVI, volem desitjar a tots els vinarossencs i 
vinarossenques, i especialment a a la cort d’honor 
unes bones festes. Sou l’orgull i la representació 
d’una ciutat activa, canviant i diversa. Gràcies a tots 
vosaltres , a les vostre famílies, a totes els entitats 
locals i col·legis que representeu, perquè sense el 
vostre esforç, treball, aquestes lluïdores festes no 
serien possible.

També volem felicitar la mantenidora de les 
festes, Alegria Adell, amb una llarga trajectòria 
professional, on ha encapçalat diversos projectes 
internacionals, en el camp de les aigües 
residuals, aigua potable i dessalació i a La Unitat 
d’Hospitalització a Domicili (UHD), que ha estat 
escollit Alè Vinarossenc 2019, distinció que atorga 
la Fundació Caixa Vinaròs.

Per finalitzar volem fer una crida a la participació 
de tots els vinarossencs, Cal gaudir al màxim 
d’aquests dies. Que ningú es quede a casa, i que 
tots plegats siguem capaços d’omplir els carrers 
d’alegria, color i diversió.

Bona Fira i Festes de San Joan i San Pere.

Desde el pasado día 15 Vinaròs está 
preparado para despegar. Para despegar 
laboral, social y económicamente. Y 
como no en el mismo vuelo también 
lleva las soluciones para los problemas 
de sanidad,culturales,deportivos de 
infraestructuras y de todos aquellos que 
padezca o necesite Vinaròs.
Esto ha sido lo que más o menos nos ha 
dado a entender el nuevo alcalde después 
del pacto de “les cavallerises II.”
Claro también hay que tener en cuenta 
que después de la legislatura recién 
terminada con muchas cosas ya hechas y 
otras en camino para hacerse, según nos 
quiso decir el alcalde saliente, pues el 
actual equipo de gobierno lo tendrá más 
fácil para cumplir lo que se ha prometido.Y 
más fácil aun según palabras del nuevo 
alcalde teniendo al presidente del 
gobierno de la nación y al presidente de 
la Generalidad del mismo partido mejor 
que mejor. Solo falta que en unos días se 
nombre al presidente de la Diputación y al 
cura de la parroquia del mismo partido y 
se complete el vuelo para despegar.
Y claro tampoco nos podemos olvidar de 
los pasajeros de la oposición, que para 
que el vuelo sea tranquilo, relajado y 
pueda llegar a su destino tranquilamente 
para que se pueda cumplir lo expuesto 
han prometido que aran una oposición 
leal, educada sin crispaciones con el único 
objetivo que el bien de Vinaròs.
Pero claro también hay que tener en 
cuenta que el viaje dura 4 años. Que todos 
los representantes municipales van en 
el vuelo pero según la mosca de detrás 
de la oreja con destinos diferentes y de 
maneras de actuar muy diferentes. Pero 
bueno como ya se ha dicho el viaje durará 
4 años, tiempo mas que suficiente para 
comprobar cómo va el viaje y cuál es el 
comportamiento de los viajeros.
Si hacemos un poco de memoria 
comprobaremos como en cada elecciones 
municipales antes, durante y después de 
las mismas se han hecho muchas promesas 
de todos los gustos y sabores. Se han dicho 
frases muy bonitas de gran contenido en 
favor de la amistad el dialogo la educación 
el respeto participación y muchas más 
que su utilización harian más gobernable 
y con una mayor defensa de los intereses 
del pueblo desde el Ayuntamiento.
Pero después de algunas legislaturas 
hemos comprobado que no ha sido así. 
Esperamos que esta legislatura que ahora 
empieza sea la del principio del fin.
Por el momento como no podía ser de otra 
manera se darán los 100 días de confianza 
para ver que tal está funcionando el viaje 
y ya seguiremos hablando.
 Pero bueno mientras tanto y según nos 
dice el jefe de la tripulación, ciudadanos 
y ciudadanas de Vinaròs abróchense los 
cinturones que vamos a “DESPEGAR.”

PREPARADOS PARA DESPEGAR

Manuel Villalta
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1500 METRES URBANS 2019 I V 5K CIUTAT DE VINARÒS

El passat dissabte 15 de juny es va celebrar al 
passeig Marítim de Vinaròs, la cinquena edició del 
5K Ciutat de Vinaròs i una nova edició dels 1500 m 
Urbans.
Els més joves van participar en diferents distàncies, 
des dels més xicotets en categoria iniciació fins als 
més grans en categoria cadet.
Els resultats de les diverses categories van ser els 
següents:
Iniciació femenina:
1ª. Mariona Carrillo Borràs Independent
2ª. Martina Peñarrocha Morales Club Esportiu 
Vinaròs
3ª. Gala Ribera Eizmendi Club Esportiu Vinaròs
Iniciació Masculina:
1er. Biel Vidal Amela Club Esportiu Vinaròs
2on. Iago Merchan Ferrer Club Esportiu Vinaròs
3er. Jaume Marquez Redó Club Esportiu Vinaròs
Benjamí Femení:
1ª. Gema Serra Romero Club Esportiu Vinaròs
2ª. Llum Ocaña Castell Club Esportiu Vinaròs
Benjamí Masculí:
1er. Nil Vidal Amela Club Esportiu Vinaròs
2on. Pablo Ribera Eizmendi Club Esportiu Vinaròs
3er. Mario Carbó Gascón MaikBike
Aleví Femení:
1ª. Julia Mateu Club Esportiu Vinaròs

2ª. Valeria Salueña Independent
3ª. Lola Ocaña Castell Club Esportiu Vinaròs 
Aleví Masculí:
1er. Juan Marzal Bericat C.A. Baix Maestrat
2on. Ruben Miralles Arenòs Club Esportiu Vinaròs 
3er. Andreu Marquez Redó Club Esportiu Vinaròs 
Infantil Femení:
1ª. Agueda Cid Castell Club Esportiu Vinaròs 
2ª. Aya Ameskour Club Esportiu Vinaròs 
3ª. Marta Zaragozà Club Esportiu Vinaròs 

Infantil Masculí:
1er. Gregori Salvador Serrat C.A. Baix Maestrat
2on. Jaume Eroles Club Esportiu Vinaròs 
3er. Hugo Ramos Prats Independent
Cadet Femení:
1ª. Luz Altaïr Cid Castell Club Esportiu Vinaròs 
2ª. Carla Buñuel Club Esportiu Vinaròs 
3ª. Carla Moya Marza Club Esportiu Vinaròs 
Cadet Masculí:
1er. Haled Ennassiri C.A. Baix Maestrat
2on. Rachid Zarour C.A. Baix Maestrat
3er. Marc Gellida C.A. Baix Maestrat
Després dels joves, es va celebrar la V edició del 
5K Ciutat de Vinaròs. 125 corredors van travessar 
la línia de meta, resultant guanyador absolut de 
la cursa Edu Pla Segura del Club Esportiu Vinaròs, 

amb un temps de 16:06 i la guanyadora absoluta 
va ser Carla Masip Gimeno també del Club Esportiu 
Vinaròs amb un registre de 19:09, que torna després 
d'haver travessat una lesió que la mantinguda 
apartada de les competicions.
A continuació us detallem els resultats:
Senior Femení:
1ª. Carla Masip Gimeno Club Esportiu Vinaròs 
2ª. Laura Benlloch Gozalbo Tripuçol
ª. Maria José Sancho Segura Independent
Senior Masculí:
1er. Edu Pla Segura Club Esportiu Vinaròs 
2on. Adrian Añó Ibañez C.A. Baix Maestrat
3er. Pau Forner Club Esportiu Vinaròs 
Veterà Femení:
1ª. Elisa Villar Muñoz Independent
2ª. Rosana Fort Rodriguez Unió Runners Santa 
Barbara 
3ª. Beatriz Sipos Independent
Veterà Masculí:
1er. Paco Balastegui Contreras Club Esportiu Vinaròs 
2on. Xabi Satrustegi García Ardoi
3er. Emilio Querol Ferreres Club Esportiu Vinaròs
Agraïments al nostre patrocinador FACSA Aigües 
de Vinaròs.  

SECRETARIA DEL CLUB ESPORTIU VINARÒS

CLUB ESPORTIU VINARÒS-FACSA Aigües de Vinaròs
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Aquest cap de setmana, dies 15 i 16 
de juny s'ha celebrat a Castelló el 
Trofeu Aquàtic.
El CN Vinaròs va acudir en un total de 
12 nadadors : Sara, Ainhoa G.,Aura, 
Carla, Lucia, Ainhoa C., Natalia, Albert 
Astor, Marc,Miquel, Toni i Hector 
acompanyats pel seu entrenador 
Albert Delmonte.

Destacar les medalles aconseguides 
per :
Toni Bordes, bronze en 400 mtrs i 
1500 mtrs lliures
Albert Astor, bronze  en 100 mtrs. 

lliures , 
Marc Vea , plata en 100 mtrs lliures.

Bona actuació de Carla Bernial 
millorant marques : 4arta en 50 i 100 
papallona.
Bé per Ainhoa Canalda, millorant 
molt en 200 mtrs lliures.
Gran millora de Natalia Burriel, 
apropant-se a la mínima nacional.
Dos mínimes autonòmiques més 
aconseguides per Héctor Cervera en 
400 mtrs i 1500 mtrs lliures.

Enhorabona a tots !!!

El passat diumenge es va celebrar la 9ª Carrera d’Escoles a la Província, 
a Castelló. 
L'escola de ciclisme Unió Ciclista Vinaròs va estar representada per 4 
ciclistes: Joel, Bruno, Nestor i Maria.
Una bona jornada de ciclisme on van aprendre i disfrutar una miqueta 
més d’aquest fantàstic esport.

Club Natació Vinaròs

Escola de ciclisme Unió Ciclista Vinaròs
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T. 689 30 37 61
 

Sant Ramon, 1 - 4º A 
12500 Vinaròs (Castellón)
www.dermatologiaestela.com

consulta@dermatologiaestela.com

El jugador vinarossenc Álvaro Urgelles, del 
club esportiu Bamesad de Cocemfe Maestrat, 
va aconseguir imposar-se en el campionat 
estatal que es va disputar dissabte a la ciutat 
de Tarragona. Cal destacar que fins al 30 de 
juny es jugaran les diferents categories de 
la competició, des de les benjamins fins a 
les veteranes, en un torneig on s'espera la 

participació de més de 700 jugadors d'arreu de 
l'Estat espanyol.
La competició va començar el cap de setmana 
amb les categories veteranes i adaptades, on 
Urgelles va aconseguir imposar el seu bon joc 
per endur-se al campionat. Cal destacar que al 
llarg de totes les partides es va mostrar força 

solvent aconseguint de forma merescuda el 
trofeu que l'acredita com el millor jugador de 
Tenis Taula adaptat d'Espanya. 
Des del Consell Municipal d'Esports feliciten 
Urgelles i tota la seva família per l'èxit aconseguit 
i desitgen que continua amb la seva bona 
trajectòria esportiva.

El pasado Domingo, Antonio Adell (Puchi), se desplazó hasta la 
localidad de la Ametlla de Mar para participar en el triatlón Half 
que consta de 1900m de natación, 90km en bicicleta y 21km 
corriendo.
Adell salió en séptima posición del agua, llegó en 8ª posición del 
sector de bici y terminó la carrera a pie en 11º lugar de la general 
y cuarto veterano.
Esta carrera sirve de preparación para la semana que viene ir al 
campeonato de España de triatlón de larga distancia y dentro de 
un mes, intentar la clasificación en Vitoria para el campeonato 
del mundo en Hawaï.
Agradecer a 226ERS, Farmateca, heladería Ferreti, Peluqueria 
Tian y Pinturas Arnau toda su ayuda y colaboración.

Álvaro Urgelles es proclama a Tarragona 
campió d'Espanya de Tenis Taula adaptat

Puchi, en la Triatlón Half
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Per a més informació cultura@vinaros.es vinaros@touristinfo.net i cme@vinaros.es
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Curso Formativo Teórico-Práctico 

“FAUNA BENEFICIOSA EN LA AGRICULTURA” 

 
Gonepteryx cleopatra (©Jesús Moro Deordal) 

-Fechas: 6 y 7 de julio de 2019 

-Horarios:  

*Clases teóricas: sábado 6 de 10 a 14 h y de 16,00 a 18 h. 

*Clases prácticas: sábado 6 de 18,30 h a 21,30 h y domingo 7 de 9 a 14 h.  

-Monitor: Raúl León, biólogo,  naturalista y educador ambiental 
(miembro del equipo de monitores de educación ambiental y turismo de 
naturaleza de Madrona Activa). 
Miembro del equipo técnico de Moroccoherps (Anfibios y Reptiles de 
Marruecos y Sáhara Occidental).  
Para saber más, visita youtube: 
https://www.youtube.com/channel/UCIiem12is-UW3gZz8mjqzZA 

-Lugar:    

*Clases teóricas.… Salón de actos de La Fundació Caixa Vinaròs. Plaza 
Cardenal Tarancón s/n 12500 Vinaròs (Castellón). El salón de actos está 
en el 2º piso. 
*Clases prácticas…finca de cultivo ecológico “Sense Sentit” y fincas 
privadas en Soterranyes baixes (Vinaròs). 
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ANY VINAROSSENC DE LA 
PEDRA EN SEC

1 PART, 5 de juliol: 

Biblioteca municipal. 18.00 h
PRIMERA INTERVENCIÓ 
- “Vilafranca. Un mar de pedra seca a mil metres d’altitud”
Guillem Monferrer Milian. Tècnic de Turisme de l’Ajuntament de 
Vilafranca 
SEGONA INTERVENCIÓ:
- “Les jornades de pedra seca a Borriol. Un projecte necessari”
Joan Enric Palmer Broch. President de l’Associació Cultural “Amics del 
Patrimoni de Borriol”

5 i 6 JULIOL 2019: JORNADA 3

Recursos turístics del paisatge cultural

2 PART, 6 de juliol: 
Visita a les casetes de volta del terme 

a carrec de Javier Salom.
Lloc de trobada a les 11 h explanada ermita Sant Gregori.

VIN
ARÒS

CULTURAL
ASSOCIA

CIÓ

AMICS DE

1976

AGRICULTURA

Consell 
Local
Agrari

Col·laboren:
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Hora: 20.45 h
Grups: Coral Sant Marc de Xert,  
Cor Pentecosta de Castelló i 
Coral García Julbe de Vinaròs
Lloc: Església Arxiprestal
Duració: 90’
Preu: gratuït
Públic: adultDissabte, 22 de juny 

CONCERT

TROBADA 
DE CORS

ORGANITZA

PATROCINA

COL·LABORA

20
19
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Tauler Municipal

LA REGIDORÍA DE 
POLÍTICA SOCIAL, 

IGUALDAD Y 
DISCAPACIDAD
INFORMA QUE :

EL REPARTO DE LOS TICKETS PARA 
LA RECOGIDA DE LOS LOTES A 
LOS MAYORES DE 70 AÑOS, QUE EL 
AYUNTAMIENTO DE VINARÒS ENTREGA  
CON MOTIVO DE LAS FIESTAS DE SAN 
JUAN Y SAN PEDRO 2019 ,SE LLEVARÁ 
A CABO:

-DEL  LUNES 17 AL VIERNES 21 DE 
JUNIO DE 2019
-HORARIO: DE 10 A 13 HORAS
-LUGAR: MERCADO MUNICIPAL

REQUISITOS:
- ESTAR EMPADRONADOS EN EL 
MUNICIPIO DE VINARÒS
-TENER CUMPLIDOS LOS 70 AÑOS O 
CUMPLIRLOS A LO LARGO DEL AÑO 
2019
- IMPRESCINDIBLE PRESENTACIÓN DEL 
DNI 

AJUNTAMENT DE VINARÒS - RECURSOS HUMANS

ANUNCI

Extracte de la convocatòria per a proveir, en propietat, SET places d'AGENT 
del cos de Policia Local, escala administració especial, subescala serveis 
especials, classe policia local i els seus auxiliars, enquadrades en l'escala 
bàsica, grup C, subgrup C1 de titulació, vacants en la plantilla d'aquest 
Ajuntament i incloses en l'oferta d'ocupació pública de 2017 i 2018, 
per mitjà d’un procediment de consolidació i estabilització d’ocupació 
temporal.

En la Seu Electrònica Municipal, de data 9 d’abril de 2019,  s’han publicat 
les bases de la convocatòria, aprovades per Resolució d’Alcaldia núm. 991, 
de data 8 d’abril de 2019. 

En el Diari Oficial de la Generalitat Valenciana, núm. 8566, de data 10 de 
juny de 2019, s’ha publicat extracte de la convocatòria.

El termini de presentació de sol·licituds és de l’11 de juny al 9 de juliol de 
2019.

Els successius anuncis relacionats amb aquesta convocatòria es publicaran 
únicament en el Butlletí Oficial de la Província de Castelló i en el Tauler 
d’Anuncis de la Seu Electrònica de l’Ajuntament i pàgina web municipal.

El que es fa públic per a general coneixement. 

DOCUMENT FIRMAT ELECTRÒNICAMENT

 

Exp. 1011/2019

TASA MEMU2019-1

Tesorería / MTG / im

ANUNCIO

Por  Decreto de Alcaldía  de fecha 12 de junio de 2019 se procedió a la aprobación del padrón  

de la tasa del mercado municipal del primer semestre de 2019, determinándose asimismo la 

exposición de las mismas en el Tablón de Anuncios del Ayuntamiento y en el BOP.

El período voluntario de pago de dichas tasas será del 1 de julio de 2019 al 31 de agosto  de 

2019.

Los recibos domiciliados recibirán el cargo en cuenta a partir del día 15 de julio de 2019. El  

resto recibirán en su domicilio carta de pago para realizar ingreso en cualquiera de las formas  

allí indicadas.

Lo que se hace público para su general conocimiento.

 

DOCUMENTO FIRMADO ELECTRÓNICAMENTE

 

C
o
d
i V

a
lid

a
ci

ó
: 
3
N

H
M

M
G

2
W

Y
K

X
T

K
Z

7
M

6
L
L
2
R

E
W

3
7
 |
 V

e
ri
fic

a
ci

ó
: 
h
tt
p
:/
/v

in
a
ro

s.
se

d
e
le

ct
ro

n
ic

a
.e

s/
 

D
o
cu

m
e
n
t 
si

g
n
a
t 
e
le

ct
rò

n
ic

a
m

e
n
t 
d
e
s 

d
e
 la

 p
la

ta
fo

rm
a
 e

sP
u
b
lic

o
 G

e
st

io
n
a
 |
 P

à
g
in

a
 1

 d
e
 1

E
n
ri
c 

P
la

 V
a
ll 

( 
1
 d

e
 1

 )
A

lc
a
ld

e
-P

re
si

d
e
n
t 
e
n
 f
u
n
ci

o
n
s

D
a
ta

 S
ig

n
a
tu

ra
 :
 1

3
/0

6
/2

0
1
9

H
A

S
H

: 
f9

f4
3
2
8
a
2
7
1
a
9
0
9
b
f8

5
c9

ca
6
4
6
1
a
c4

6
a



22 juny de 2019

69

Extra
REGIDORIA DE POLÍTICA SOCIAL, IGUALTAT I DISCAPACITAT

Tauler Municipal

TRAMITACIÓ DE LA TARGETA DAURADA

Es comunica a les persones interessades a obtenir la targeta daurada 
per poder accedir al transport públic urbà de manera gratuïta,  que 
el proper dia  que es durà a terme la seva tramitació serà el dia 5 de 
Juliol de  2019.

Requisits:
-	 Estar empadronat a Vinaròs.
-	 Tindre 65 anys complits
-	 Presentar el DNI original.

Lloc: Regidoria de Política Social, Igualtat i Discapacitat
Pl. de Sant Antoni, 19-planta baixa
Horari: de 10’00h. a 13’00h.

11:30 – 11:45h Bienvenida Institucional

11:45 - 12:15h Compra Pública de Innovación en la Comunidad Valenciana. Programa de la 
Agència Valenciana de la Innovació de impulso a la compra pública innovadora

D.ª Yolanda Cárcel Fons (Jefa del Servicio de Innovación en el Sector Público y Compra Pública de 
Innovación en la Agència Valenciana de la Innovació-AVI)

12:15 - 12:45h Consulta Preliminar al mercado en Vinaros: claves del proceso

D. Adrián Balfagón Montalvo (Gerente Sector Público en Science & Innovation Link Office- SILO)

12:45 – 13:00h Plan Smart City Vinaròs

D. César Mones Valanzuela (Ingeniero Informático del Ayuntamiento de Vinaròs)

13:00 - 13:45 Presentación de la iniciativa “Eficened Vinaros”: búsqueda de soluciones innova-
dores en el territorio alrededor de la Eficiencia energética en edificios municipales

D. Alejandro Arroyo Escrig (Ingeniero Técnico Industrial del Ayuntamiento de Vinaròs)

D. Aitzol Fernández Aguirrezabala (Gerente Infraestructuras y Movilidad en TECH friendly)

13:45 - 14:30 Próximos pasos del proyecto y resolución de dudas

D. Alejandro Arroyo Escrig (Ingeniero Técnico Industrial del Ayuntamiento de Vinaròs)

D. César Mones Valanzuela (Ingeniero Informático del Ayuntamiento de Vinaròs)

D. Adrián Balfagón Montalvo (Gerente Sector Público en Science & Innovation Link Office- SILO)

D. Aitzol Fernández Aguirrezabala (Gerente Infraestructuras y Movilidad en TECH friendly)

 

Jornada de presentación de la Consulta 
Preliminar al Mercado en Vinaros:

 proyecto “Eficened Vinaros”
02 de Julio de 2019

Centro de conocimiento Vinalab - Calle Galicia nº 12, 12500 Vinaròs (Castellón)

El Ajuntament de Vinaròs organiza, enmarcada 
en su plan de impulso y promoción de la Compra 
Pública de Innovación (CPI), una jornada de 
Consulta Preliminar al Mercado para proyectos 
municipales de eficiencia energética. La jornada, 
que tendrá lugar el día 2 de julio en el Centro 
de Conocimiento Vinalab, está dirigida a pymes 
y empresas de toda España y pretende captar 
ideas innovadoras que aporten soluciones a 
retos municipales identificados y definidos por 
el Ajuntament en materia de sostenibilidad.  Esta 
Consulta Preliminar de CPI al Mercado parte de 
la  Estrategia DUSI Vinaròs-Benicarló. Dentro del 
objetivo temático cuatro, referente a economía 
baja en carbono, se identifican varias líneas 
de actuación que atienden a la implantación y 
fomento de medidas de eficiencia energética 
en equipamientos e infraestructuras públicas. 
Para alcanzar los objetivos establecidos en estas 
líneas de actuación, el Ajuntament de Vinaròs 
ha realizado auditorías energéticas en todos 
los edificios municipales y se debe proceder a la 
determinación de medidas para la mejora de la 
eficiencia de los equipamientos públicos. En este 
punto, se estima conveniente utilizar la Compra 
Pública de Innovación como herramienta de 
identificación de soluciones para mejorar la 
eficiencia energética en edificios municipales. La 
Consulta Preliminar al Mercado consiste en una 
convocatoria abierta en la que puede participar 
cualquier ente físico o jurídico con capacidad 
para aportar ideas innovadoras destinadas a dar 
respuesta a una serie de retos o necesidades en 
el sistema mediante el empleo de tecnologías 
que superen las prestaciones de las existentes 
actualmente en el mercado. Estas propuestas 
servirán para evaluar las capacidades del 
mercado y definir las especificaciones funcionales 
que impliquen innovación y sean factibles de 
alcanzarse a través de una eventual Compra Pública 
de Innovación u otro instrumento de contratación 
pública. El objeto de este tipo de procedimiento 
no es la recepción de ofertas, sino la recepción 
de soluciones que ayuden a resolver los retos de 
actuación definidos. La jornada contará, además, 
con la participación de la Agència Valenciana de la 
Innovació (AVI), quien tratará la situación actual de 
la Compra Pública de Innovación en la Comunidad 
Valenciana, profundizando en el programa que la 
agencia tiene en marcha para el impulso a la CPI. 
Las inscripciones para la jornada de presentación 
de la Consulta Preliminar al Mercado en Vinaròs: 
proyecto Eficened Vinaros, deben hacerse a través 
de la dirección de e-mail info@vinaros.es.

El Ajuntament de Vinaròs promueve 
una Consulta Preliminar de CPI 
al Mercado para proyectos de 
innovación en el ámbito de la 

eficiencia energética
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964 450 085

Subscriviu-vos a 
El Diariet

677 78 00 19

La teua familia sempre et recordarà
amb molta estima

1º Aniversari de:

Que va morir a Vinaròs el dia 
28 de juny de 2018, a l’edat de 82 anys 

D.E.P.

Pedro López Paracuellos

Es celebrarà una missa en record el 28 de juny
a l’església Arxiprestal a les 19h.

Tu esposa, hijos, nueras, nietos,
cuñada, sobrinos y demás familia y amigos 

te recordamos con mucho cariño

Javier Bas Fontanet
Que falleció en Vinaròs 

el día 10 de junio de 2019

D.E.P.

En memoria de:

La família sempre et recordarà amb molta estima
i agraeix tota l’atenció rebuda i les mostres d’afecte

i condolença que ens han mostrat.

En memòria de:
Josefina Manuela

Camí Ferrás
Que ha mort a Vinaròs el dia 15

de juny de 2019, a l’edat de 76 anys 

D.E.P.



agenda

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 20.00 h (a partir 1 maig). 
Dissabte: 9.00, 20.00 h.  Diumenge: 9.00, 12.00 i 20.00h. 
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 10.30 h.
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. 
Dissabte: 8.30 i 19.30. Diumenge: 9.00, i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Diumenge: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Diumenge: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Diumenge: 11 h

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
4.25, 5.55, 6.55, 7.35, 8.25, 8.45, 9.45, 10.45, 12.45, 13.45 13.15, 15.20, 
17.35 i 19.45. 

*

Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE

 VINARÒS - BCN-AEROPORT
4.25, 5.55, 6.55, 7.35, 8.25, 9.45, 10.45, 10.45, 12.45, 13.45, 15.20, 17.15 
i 19.45. 

 VINARÒS-CASTELLÓ
6.30, 8.20, 8.30, 13.20, 15.00, 18.50, 19.05 i 22.00
Els que van per la AP-7 surten des de la parada del riu Servol, 
des de l'avinguda Llibertat, Picasso i l'Hospital Comarcal
*Confirmeu l’horari al 964 40 19 36 · AUTOS MEDITERRÁNEO
 CASTELLÓ-VINARÒS
6.20, 8.15, 8.50, 13.00 (13.20 diumenges i festius), 15.50, 16.20, 
19.00 i 20.10
Sortida des de Castelló Renfe
*Confirmeu l’horari al 964 40 19 36 · AUTOS MEDITERRÁNEO

 VINARÒS-MADRID

 MADRID-VINARÒS

Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 912 722 832 · AUTO RES

 VINARÒS-SARAGOSSA
7.00, 8.25  i 15.30

 SARAGOSSA-VINARÒS
11.00 i 15.45

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.20, Castelló 9.25, València 10.45
Dissabtes: Vinaròs 7.20, Castello 9.25,València 10.35
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.15, Vinaròs 16.45
Dissabtes: , València 14.15, Castello 15.15,Vinaròs 16.45
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 4.25, 5.55, 6.45, 7.00, 7.45, 8.25, 8.45, 
9.45, 10.45, 11.45, 12.45, 13.45, 14.45, 15.30, 15.45, 16.45, 17.45, 
18.45, 19.45, 20.45
Dissabtes, Diumenges i festius: 7.00, 7.45, 8.45, 10.45, 11.45, 
12.45, 15.30, 16.45, 17.45, 19.15, 21.45*(aquest últim només 
dissabtes) 
 TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.00, 7.00, 8.00, 9.00, 10.15, 11.00, 11.30, 
12.00, 13.00, 14.00, 14.25, 15.30, 17.00, 18.00, 19.00, 19.45, 
20.15, 21.15 i 23.15
Dissabtes, Diumenges i festius: 6.10, 7.00, 9.00, 10.00, 11.00, 
13.30, 14.00, 14.25, 15.00, 17.30, 19.00, 19.05, 21.00
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-ULLDECONA
8.45, 12.30 i 16.45 
ULLDECONA-VINARÒS
6.30, 7.30 i 15.40
 VINARÒS-LA SÉNIA-ROSSELL
12.30 i 16.45 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.00 i 6.45
Parada: Passeig 29 Setembre

 VINARÒS (AV. LEOPOLDO QUEROL) - ST. MATEU - CATÍ ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO
VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ

8.00 8.05 8.20 8.25 8.30 8.45 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATÍ - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO
CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 8.50 9.05 9.15 9.25 9.40 9.50
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA (HORARI ESTIU)

 VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.35, 7.05, 7.20, 7.35, 7.50, 8.05, 8.35, 9.05, 9.35, 10.05, 10.35, 
11.05, 11.35, 12.05, 12.35, 13.05, 13.35, 14.05, 14.35, 15.05, 15.35, 
16.05, 16.35, 17.05, 17.35, 18.05, 18.35, 19.05, 19.35, 20.05, 20.35, 
21.05, 21.35, 22.05
*Els autobusos surten 5 minuts abans del Riu Servol

 PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 8.45, 9.15, 9.45, 10.15, 10.45, 11.15, 11.45, 12.15, 12.45, 
13.15, 13.45, 14.15, 14.45, 15.15, 15.45, 16.15, 16.45, 17.15, 17.45, 
18.15, 18.45, 19.15, 19.45, 20.15, 20.45, 21.15, 21.45, 22.15, 22.45, 
23.15, 23.45, 0.00, 0.15, 0.30, 0.45
. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS
 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 9.15, 
9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 18.25, 
19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 9.50, 
11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 12.00, 
13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 12.25, 
14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. Llibertat): 
8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. Llibertat): 
9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost

00,30 10,30 16,00Vinaròs
07,00 17,30 22,35Madrid

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

01,00 08,00 15,00Madrid
07,55 15,10 21,35Vinaròs

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 00
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca (Vinaròs) 600 600 333

Víctimes de la violència de génere
Taxi Arcadi (adaptat per a discapacitats)

016
674 700 700

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86
Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 40 56 15
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

Parada: Passeig 29 Setembre                        *Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
La Farmacia de guardia realizará un turno de 24h (de 9.00h a 9.00h). 

Entre las 24h y las 8.00h, únicamente se realizarán dispensaciones con 
receta médica y se deberá llamar a la policía local 964 40 77 04

TRENS A BARCELONA           A VALÈNCIA

www.renfe.com 902 320 320

horarios

www.renfe.com 912 320 320

horarios (Válidos desde 12/11/2018)
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1635 1642 1649 - - - - 1703 1710 - - - - - 1727 - 1738 - 1747 1755 1802 1812 1823 1834 1839

2005 - 2017 - - - - - 2033 - - - - - - - 2058 - 2107 2115 2121 2129 2139 2151 2156

1427 1434 1440 - 1447 - 1452 1455 1501 - 1508 - 1512 - 1518 1524 1527 1530 1536 1547 1554 1603 1612 1629 1633

805 812 819 - 826 - 831 835 842 - 848 - 851 - 859 905 909 912 917 930 937 945 955 1007 1012

538 545 552 - - - - 605 610 - - - - - 625 - 634 - 648 656 703 712 726 743 748

645 652 659 - 706 - 711 715 721 - 728 - 732 - 739 745 749 751 758 806 819 828 837 854 859

700 707 713 719 721 724 728 732 738 742 746 749 752 757 801 808 813 816 830 838 845 854 903 920 925

850 857 904 - 911 - 916 920 926 - 933 - 937 - 944 950 954 956 1005 1013 1020 1030 1038 1055 1100

920 927 933 939 941 944 948 952 958 1002 1006 1009 1012 1017 1021 1028 1033 1036 1045 1053 1100 1110 1118 1140 1145

1045 1052 1059 - 1106 - 1111 1115 1121 - 1128 - 1132 - 1139 1145 1149 1151 1205 1213 1220 1230 1238 1255 1300

1115 1122 1128 1134 1136 1139 1143 1147 1153 1157 1201 1204 1207 1212 1216 1223 1228 1231 1245 1253 1300 1310 1318 1335 1340

1245 1252 1259 - 1306 - 1311 1315 1321 - 1328 - 1332 - 1339 1345 1349 1351 1405 1413 1420 1430 1438 1455 1500

1520 1527 1533 1539 1541 1544 1548 1552 1558 1602 1606 1609 1612 1617 1621 1628 1633 1636 1650 1658 1705 1715 1723 1740 1748

1540 1547 1554 - 1601 -
1606 1610 1616 - 1623 - 1627 - 1634 1640 1644 1646 1700 1708 1715 1725 1733 1750 1755

1720 1727 1733 1739 1741 1744 1748 1752 1758 1802 1806 1809 1812 1817 1821 1828 1833 1836 1855 1903 1910 1920 1928 1945 1950

1827 1834 1840 1846 1848 1851 1855 1859 1905 1909 1913 1916 1919 1924 1928 1935 1940 1943 1955 2003 2015 2025 2033 2050 2055
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1942 1947 2002 2010 2025 2032 2042 - 2047 - 2056 - - - - - 2113 2119 - - - - 2133 2143 2155

2030 2036 2050 2059 2109 2115 2130 2135 2138 2143 2148 2152 2156 2158 2201 2205 2210 2216 2219 2223 2226 2228 2236 2244 2251

1830 1836 1850 1859 1909 1915 1930 1935 1938 1943 1948 1952 1956 1958 2001 2005 2010 2016 2019 2023 2026 2028 2035 2043 2102

1648 1654 1708 1717 1727 1738 1750 - 1756 - 1804 - - - - - 1819 1825 - - - - 1838 1845 1853

1527 1533 1547 1556 1606 1612 1630 1635 1638 1643 1648 1652 1656 1658 1701 1705 1710 1716 1719 1723 1726 1728 1736 1744 1757

1325 1331 1345 1354 1404 1410 1425 1430 1433 1438 1443 1447 1451 1453 1456 1500 1505 1511 1514 1518 1521 1523 1531 1539 1551

1115 1121 1135 1144 1154 1206 1225 1230 1233 1238 1243 1247 1251 1253 1256 1300 1305 1311 1314 1318 1321 1323 1331 1339 1346

928 934 948 957 1007 1013 1030 1035 1038 1043 1048 1052 1056 1058 1101 1105 1110 1116 1119 1123 1126 1128 1136 1144 1151

820 826 840 849 859 905 920 925 928 933 938 942 946 948 951 955 1000 1006 1009 1013 1016 1018 1026 1034 1047

630 636 650 659 709 715 730 735 738 743 748 752 756 758 801 805 810 816 819 823 826 828 836 844 857

625 631 645 654 704 710 722 - 728 - 736 - - - - - 751 757 - - - - 810 817 824

Barcelona

Tortosa

Tortosa

Tortosa

Tortosa

710 716 729 738 747 754 805 - 810 - - - - - - - 834 - - - - - 851 - 905

833 839 852 901 910 917 934 - 940 - - - - - - - 1005 - - - - - 1024 - 1038

1241 1247 1259 1308 1317 1324 1333 - 1338 - - - - - - - 1402 - - - - - 1420 - 1434

1415 1421 1434 1443 1452 1458 1507 - 1512 - - - - - - - 1536 - - - - - 1555 - 1610

R: Regional
RE: Regional Exprés

Admiten viajeros de Cercanías. 1: No Circula 6/12/2018.
2: Circula 6/12/2018.
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El Diariet no es fa responsable de canvis i/o errors en els horaris. Cal consultar-los a www.renfe.es o al telf. 902 24 02 02 



ISABEL
SEBASTIÀ
PARÍS
En nom de la Fundació
Caixa Vinaròs
us desitja
Bones Festes
de Sant Joan i
Sant Pere 2019!


